

Департамент інформаційної діяльності, культури,
національностей та релігій
Хмельницької обласної військової адміністрації
Хмельницька обласна універсальна наукова бібліотека

*Бібліотеки Хмельниччини:
публікації 2025*
❖❖❖

Бібліографічний покажчик

Хмельницький
2026

УДК 015:021.7(083.8)(477.43)"2025"
Б59

Бібліотеки Хмельниччини: публікації 2025 : бібліогр. покажч. : електрон. вид. Вип. 19 / Департамент інформаційної діяльності, культури, національностей та релігій Хмельниц. облвійськадмін. ; Хмельниц. ОУНБ ; уклад. А. Ю. Радецька. – Хмельницький, 2026. – 68 с.

Бібліографічний покажчик «Бібліотеки Хмельниччини: публікації 2025» є систематизованим довідковим виданням, що відображає друковані та електронні публікації у наукових, методичних, періодичних виданнях за 2025 рік, які висвітлюють діяльність публічних бібліотек області.

Покажчик призначений для бібліотечних працівників, науковців, викладачів, студентів закладів культури та освіти, а також усіх, хто цікавиться розвитком бібліотечної справи на Хмельниччині. Видання сприяє популяризації бібліотек як сучасних інформаційних центрів та може бути використане у науково-дослідній, методичній та практичній діяльності.

Друкується за рішенням редакційно-видавничої ради Хмельницької ОУНБ, протокол № 3 від 11.06.2026 року.

Укладач: *Радецька А. Ю.*

Редактор: *Маковська В. В.*

Відповідальна за випуск: *Чабан К. А.*

Передмова

Бібліографічний показник «Бібліотеки Хмельниччини: публікації 2025» є черговим випуском у системі бібліографічних видань, що відображають історію, розвиток та сучасний стан бібліотечної справи на Хмельниччині.

Його підготовлено з метою максимально повного та систематизованого відображення публікацій про діяльність публічних бібліотек області за 2025 рік, а також висвітлення їхньої ролі в сучасному культурно-інформаційному просторі.

До показника включено матеріали з фахових періодичних видань, наукових і науково-практичних збірників та конференцій, методичних видань, місцевої преси, а також електронних ресурсів. Вони відображають широкий спектр бібліотечної діяльності: інноваційні форми обслуговування користувачів, проектну та грантову діяльність, краєзнавчу роботу, розвиток інформаційних технологій у бібліотеках, формування цифрових сервісів, а також співпрацю бібліотек із громадами, освітніми закладами та культурними інституціями.

Окрему увагу приділено висвітленню професійної діяльності бібліотечних працівників, їх участі у всеукраїнських та міжнародних заходах, підвищенню кваліфікації, впровадженню нових підходів у бібліотечному менеджменті та маркетингу.

Матеріал у показнику згруповано за видами бібліотек, а в межах цих розділів – за адміністративно-територіальним принципом: відповідно до районів та назв територіальних громад.

Бібліографічні записи містять вихідні дані для ідентифікації джерел і можуть бути використані в науково-дослідній, методичній, навчальній та практичній діяльності.

Видання адресоване бібліотечним працівникам, науковцям, викладачам і студентам закладів вищої освіти культурно-мистецького та педагогічного спрямування, а також усім, хто цікавиться розвитком бібліотечної справи та сприятиме подальшому вивченню та узагальненню досвіду бібліотек Хмельниччини, підвищенню їхнього суспільного значення та зміцненню ролі бібліотек як важливих інституцій розвитку громад.

Хмельницька обласна універсальна наукова бібліотека

Публікації фахівців бібліотеки в довідкових, краєзнавчих, методичних виданнях *(матеріал розміщено в алфавітній послідовності)*

1. Баворовська О. Зберігаємо пам'ять – популяризуємо творчість // Поділля і Південно-Східна Волинь: матеріальна та духовна культура краю : матеріали II всеукр. міждисциплін. науково-практ. конф. (м. Хмельницький, 25 квіт. 2025). – Хмельницький, 2025. – Вип. 2. – С. 260-267.

2. Баворовська О. Презентація анотованого каталогу видань Хмельницької обласної універсальної наукової бібліотеки // Краєзнавець Хмельниччини : науково-краєзн. зб. / Нац. спілка краєзнавців України, Хмельниц. обл. орг. НСКУ, Центр дослідж. історії Поділля Ін-ту історії України НАН України. – Хмельницький, 2025. – Вип. 20. – С. 39-40 : фот.

3. Берлоус Ю. Війна та книга: Хмельницька ОУНБ на лінії оптимізації бібліотечного фонду // Хмельниччина в умовах війни росії проти України: рік 2023 : матеріали Всеукр. науково-практ. конф. (м. Хмельницький, 1 берез. 2024 р.) / М-во освіти і науки України, Хмельниц. кооп. торговельно-екон. ін-т, Нац. акад. ДПС України ім. Б. Хмельницького, Хмельниц. обл. орг. Нац. спілки краєзнавців України. – Хмельницький, 2024. – С. 272-275.

4. Григоренко О., **Філіппенко З.** Самовіддане служіння науці, вищій школі та Україні (до 80-річчя від дня народження Анатолія Федоровича Гуцала) // Календар знаменних і пам'ятних дат Хмельниччини на 2026 рік : реком. бібліогр. довід. / Департамент інформ. діяльності, культури, національностей та релігій Хмельниц. облдержадмін.; Хмельниц. ОУНБ; Хмельниц. обл. від-ня ВГО Укр. бібл. асоц.; Хмельниц. міська орг. НСК України ; уклад. : З. В. Філіппенко, А. Ю. Радецька. – Хмельницький, 2025. – С. 146-149. – Бібліогр. в кінці ст.

5. Козак І. Власов Василь Володимирович (до 70-річчя від дня народження) // Календар знаменних і пам'ятних дат Хмельниччини на 2026 рік : реком. бібліогр. довід. / Департамент

інформ. діяльності, культури, національностей та релігій Хмельниц. облдержадмін.; Хмельниц. ОУНБ; Хмельниц. обл. від-ня ВГО Укр. бібл. асоц.; Хмельниц. міська орг. НСК України ; уклад. : З. В. Філіппенко, А. Ю. Радецька. – Хмельницький, 2025. – С. 157-160. – Бібліогр. в кінці ст.

6. Козак І. Деякі аспекти краєзнавчої роботи відділу медичної літератури Хмельницької ОУНБ // Бібліотеки і суспільство: рух у часі та просторі : матеріали VI науково-практ. конф., присвяч. 105-річчю наук. б-ки Харків. нац. мед. ун-ту (Харків, 28-29 жовт. 2025 р.) / Харків. нац. мед. ун-т. – Харків, 2025. – С. 91-94.

7. Маковська В. Хмельницька ОУНБ як соціальна інституція збереження історичної пам'яті народу // Фахова діяльність та наукові дослідження в умовах російської військової агресії : матеріали Сьомих бібліогр. студій (Харків, 23 трав. 2024 р.) / Харків. держ. наук. б-ка ім. В. Г. Короленка ; Укр. бібл. асоц., Харків. обл. від-ня (філія). – Харків, 2024. – С. 16-21.

8. Маковський А., **Маковська В.** Емпіричне дослідження перспектив застосування інструментарію бібліотерапії у роботі з військовослужбовцями // Перспективи та інновації науки / Тернопіл. нац. мед. ун-т ім. І. Я. Горбачевського. – Тернопіль, 2025. – Випуск 2(48) (Серія «Педагогіка», Серія «Психологія», Серія «Медицина»). – С. 1274-1281.

9. Прокопчук В., **Чабан К.** В авангарді наукової еліти (до 75-річчя від дня народження Олександра Михайловича Завальнюка) // Календар знаменних і пам'ятних дат Хмельниччини на 2026 рік : реком. бібліогр. довід. / Департамент інформ. діяльності, культури, національностей та релігій Хмельниц. облдержадмін.; Хмельниц. ОУНБ; Хмельниц. обл. від-ня ВГО Укр. бібл. асоц.; Хмельниц. міська орг. НСК України ; уклад. : З. В. Філіппенко, А. Ю. Радецька. – Хмельницький, 2025. – С. 167-170. – Бібліогр. в кінці ст.

10. Радецька А. Освітнянська періодика Ярмолинеччини у фондах наукової бібліотеки // Історія міст і сіл Хмельниччини : матеріали II всеукр. науково-практ. конф. (с-ще Ярмолинці, 27 черв. 2025 р.). [ред. кол. : А. Шутяк (співгол.), В. Адамський (співгол.), В. Прокопчук (заст. співгол.), Ю. Хоптяр (заст. співгол.), Ю. Блажевич, К. Бурдуваліс, А. Гуменюк та ін.]. –

Хмельницький, 2025. – С. 163-170.

11. Радецька А. Пам'ять як зброя: погляд з ХХІ століття // Краєзнавець Хмельниччини : науково-краєзн. зб. / Нац. спілка краєзнавців України, Хмельниц. обл. орг. НСКУ, Центр дослідж. історії Поділля Ін-ту історії України НАН України. – Хмельницький, 2025. – Вип. 21 : На пошану Олега Григоровича Погорільця. – С. 59-60 : фот.

Захід у Хмельницькій ОУНБ до Дня пам'яті жертв голодоморів.

12. Радецька А. Презентація краєзнавчого видання [«Краєзнавчий рух на Хмельниччині в умовах воєнного стану: діяльність Хмельницької обласної організації НСКУ у 2022 – 2024 роках» Юрія Телячого та Віктора Адамського і «Духовні витоки Поділля: краєзнавці в історії краю (присвячена 100-річчю Національної спілки краєзнавців України)» у Хмельниц. ОУНБ] // Краєзнавець Хмельниччини : науково-краєзн. зб. / Нац. спілка краєзнавців України, Хмельниц. обл. орг. НСКУ, Центр дослідж. історії Поділля Ін-ту історії України НАН України. – Хмельницький, 2025. – Вип. 21 : На пошану Олега Григоровича Погорільця. – С. 55-56 : фот.

13. Радецька А. Хроніка подій краєзнавчого руху на Хмельниччині. 2025 // Краєзнавець Хмельниччини : науково-краєзн. зб. / Нац. спілка краєзнавців України, Хмельниц. обл. орг. НСКУ, Центр дослідж. історії Поділля Ін-ту історії України НАН України. – Хмельницький, 2025. –

Вип. 20. – С. 9-27.

Вип. 21 : На пошану Олега Григоровича Погорільця. – С. 15-34.

14. Синиця Н. Історія Хмельницької обласної універсальної наукової бібліотеки крізь призму власних видань // Поділля і Південно-Східна Волинь: матеріальна та духовна культура краю : матеріали II всеукр. міждисциплін. науково-практ. конф. (м. Хмельницький, 25 квіт. 2025 р.). – Хмельницький, 2025. – Вип. 2. – С. 249-254.

15. Синиця Н. Книжкова «старійшина» Хмельниччини (до 160-річчя з часу заснування Кам'янець-Подільської міської центральної бібліотеки та 10-річчя присвоєння їй імені Костя Солухи) // Календар знаменних і пам'ятних дат Хмельниччини на

2026 рік : реком. бібліогр. довід. / Департамент інформ. діяльності, культури, національностей та релігій Хмельниц. облдержадмін.; Хмельниц. ОУНБ; Хмельниц. обл. від-ня ВГО Укр. бібл. асоц.; Хмельниц. міська орг. НСК України ; уклад. : З. В. Філіппенко, А. Ю. Радецька. – Хмельницький, 2025. – С. 89-92. – Бібліогр. в кінці ст.

16. Синиця Н. Краєзнавчі бібліографічні посібники як джерело дослідження краю // Хмельниччина у часових пластах минувшини та у викликах сьогодення : матеріали всеукр. науково-практ. конф. (м. Хмельницький, 19 верес. 2025 р.). – Хмельницький, 2025. – С. 332-337.

17. Синиця Н. Село Котюржинці над Бужком // Історія міст і сіл Хмельниччини : матеріали II всеукр. науково-практ. конф. (с-ще Ярмолинці, 27 черв. 2025 р.). [ред. кол. : А. Шутяк (співгол.), В. Адамський (співгол.), В. Прокопчук (заст. співгол.), Ю. Хоптяр (заст. співгол.), Ю. Блажевич, К. Бурдуваліс, А. Гуменюк та ін.]. – Хмельницький, 2025. – С. 246-253.

18. Томаля Н. Арттерапія як інструмент підтримки внутрішньо переміщених осіб: роль бібліотек у створенні простору для творчості та психологічної реабілітації // Хмельниччина в умовах війни росії проти України: рік 2024. (Присвячується світлій пам'яті президента ХКТЕІ, доктора історичних наук, професора Юрія Васильовича Телячого) : матеріали III всеукр. науково-практ. конф. (м. Хмельницький, 7 березня 2025 р.) / Хмельницький кооперативний торговельно-економічний інститут. – Хмельницький, 2025. – С. 117-122 : фот. кольор.

19. Філіппенко З. Йому [Андрію Бахтову, загиблому воїну із с. Нове Село Ярмолинець. ТГ] назавжди 47... // Історія міст і сіл Хмельниччини : матеріали II всеукр. науково-практ. конф. (с-ще Ярмолинці, 27 черв. 2025 р.). [ред. кол. : А. Шутяк (співгол.), В. Адамський (співгол.), В. Прокопчук (заст. співгол.), Ю. Хоптяр (заст. співгол.), Ю. Блажевич, К. Бурдуваліс, А. Гуменюк та ін.]. – Хмельницький, 2025. – С. 536-541.

20. Філіппенко З. Краєзнавчі ініціативи Хмельницької ОУНБ: від відновлення історії до популяризації літературної спадщини // Краєзнавча робота в бібліотеках України : інформаційний бюлетень. Вип. 36: Краєзнавчі фонди

регіональних бібліотек в умовах російсько-української війни / Міністерство культури України, Національна історична бібліотека України ; упоряд. М. Цінська, ред. В. Кисельова, наук. ред. Н. Волошінська. – Київ, 2025. – С. 72-81.

21. Філіппенко З. Наукові, історико-краєзнавчі видання, що надійшли у фонди Хмельницької ОУНБ протягом грудня 2024 – квітня 2025 року // Краєзнавець Хмельниччини : науково-краєзн. зб. / Нац. спілка краєзнавців України, Хмельниц. обл. орг. НСКУ, Центр дослідж. історії Поділля Ін-ту історії України НАН України. – Хмельницький, 2025. –

Вип. 20. – С. 183-188.

Вип. 21 : На пошану Олега Григоровича Погорільця. – С. 226-232.

22. Філіппенко З. Петро Старцун – національна гордість Поділля // Краєзнавець Хмельниччини : науково-краєзн. зб. / Нац. спілка краєзнавців України, Хмельниц. обл. орг. НСКУ, Центр дослідж. історії Поділля Ін-ту історії України НАН України. – Хмельницький, 2025. – Вип. 20. – С. 33-34 : фот.

23. Філіппенко З. Презентація книги про медицину Красилівщини // Краєзнавець Хмельниччини : науково-краєзн. зб. / Нац. спілка краєзнавців України, Хмельниц. обл. орг. НСКУ, Центр дослідж. історії Поділля Ін-ту історії України НАН України. – Хмельницький, 2025. – Вип. 20. – С. 37-38 : фот.

24. Філіппенко З. Презентація краєзнавчих видань Сергія Єсюніна // Краєзнавець Хмельниччини : науково-краєзн. зб. / Нац. спілка краєзнавців України, Хмельниц. обл. орг. НСКУ, Центр дослідж. історії Поділля Ін-ту історії України НАН України. – Хмельницький, 2025. – Вип. 20. – С. 40-42 : фот.

25. Філіппенко З. Презентація нового видання з гастрономічної культури Поділля [«Поділля має свій смак!» Вікторії Церклевич, Анни Діль, Артема Блаути, Майї Онищук у Хмельниц. ОУНБ] // Краєзнавець Хмельниччини : науково-краєзн. зб. / Нац. спілка краєзнавців України, Хмельниц. обл. орг. НСКУ, Центр дослідж. історії Поділля Ін-ту історії України НАН України. – Хмельницький, 2025. – Вип. 21 : На пошану Олега Григоровича Погорільця. – С. 56-59 : фот.

26. Філіппенко З. Святкування 100-річчя Національної спілки краєзнавців України в Хмельницькій області //

Краєзнавець Хмельниччини : науково-краєзн. зб. / Нац. спілка краєзнавців України, Хмельниц. обл. орг. НСКУ, Центр дослідж. історії Поділля Ін-ту історії України НАН України. – Хмельницький, 2025. – Вип. 20. – С. 55-58.

27. Філіппенко З. Талант, помножений на працю // Краєзнавець Хмельниччини : науково-краєзн. зб. / Нац. спілка краєзнавців України, Хмельниц. обл. орг. НСКУ, Центр дослідж. історії Поділля Ін-ту історії України НАН України. – Хмельницький, 2025. – Вип. 21 : На пошану Олега Григоровича Погорільця. – С. 41-43 : фот.

Захід у Хмельницькій ОУНБ з нагоди 105-ї річниці від дня народження педагога-реформатора Віталія Мусійовича Шайноги.

28. Чабан К. Героїзм хмельничан у виданнях бібліотек області // Хмельниччина в умовах війни росії проти України: рік 2024. (Присвячується світлій пам'яті президента ХКТЕІ, доктора історичних наук, професора Юрія Васильовича Телячого) : матеріали III всеукр. науково-практ. конф. (м. Хмельницький, 7 берез. 2025 р.) / Хмельницький кооперативний торговельно-економічний інститут. – Хмельницький, 2025. – С. 314-319 : фот. кольор.

29. Чабан К. II Всеукраїнська конференція «Історія міст і сіл Хмельниччини» // Краєзнавець Хмельниччини : науково-краєзн. зб. / Нац. спілка краєзнавців України, Хмельниц. обл. орг. НСКУ, Центр дослідж. історії Поділля Ін-ту історії України НАН України. – Хмельницький, 2025. – Вип. 21 : На пошану Олега Григоровича Погорільця. – С. 37-41 : фот.

30. Чабан К. Каталог «Книга Хмельниччини» Хмельницької ОУНБ як літопис краєзнавчого руху в області у ХХІ столітті // Духовні витоки Поділля: краєзнавці в історії краю (присвячена 100-річчю Національної спілки краєзнавців України): матеріали XV всеукр. науково-практ. конф. (Хмельницький, 14 трав. 2025 р.). – Хмельницький, 2025. – С. 65-69.

31. Чабан К. Презентація нового видання Світлани Маркової // Краєзнавець Хмельниччини : науково-краєзн. зб. / Нац. спілка краєзнавців України, Хмельниц. обл. орг. НСКУ, Центр дослідж. історії Поділля Ін-ту історії України НАН

України. – Хмельницький, 2025. – Вип. 20. – С. 36-37 : фот.

32. Чабан К. Проекти Хмельницької обласної універсальної наукової бібліотеки у 2022–2024 роках // Хмельниччина у часових пластах минушини та у викликах сьогодення : матеріали всеукр. науково-практ. конф. (м. Хмельницький, 19 верес. 2025 р.). – Хмельницький, 2025. – С. 170-175.

33. Чабан К. Про участь подолян у Всеукраїнській акції «Бібліотека українського воїна» // Хмельниччина в умовах війни росії проти України: рік 2023 : матеріали Всеукр. науково-практ. конф. (м. Хмельницький, 1 берез. 2024 р.) / М-во освіти і науки України, Хмельниц. кооп. торговельно-екон. ін-т, Нац. акад. ДПС України ім. Б. Хмельницького, Хмельниц. обл. орг. Нац. спілки краєзнавців України. – Хмельницький, 2024. – С. 376-381.

Газетні публікації

(матеріал розміщено в прямій хронологічній послідовності)

1. Пукас Н. Килим долі Надії Пукас: інтерв'ю із видатною поетесою та громадською діячкою / інтерв'ю записала А. Радецька // Городоцький вісник. – 2025. – 7 лют. – С. 6 : фот.

Творча зустріч у Хмельницькій ОУНБ.

2. Голуб М. Вшанували видатного подолянина [Семена Сербіна з нагоди 115-ї річниці від дня народження] // Подільські вісті. – 2025. – 13 лют. – С. 1-2 : фот.

Круглий стіл у Хмельницькій ОУНБ.

3. Методичний день для працівників бібліотек Староостропільської сільської ради // Життя Старокосянтинівщини. – 2025. – 13 лют. – С. 6 : фот.

Організатор – Хмельницька ОУНБ.

4. Радецька А. У Хмельницький на зустріч з колегами завітали вінницькі письменники [Електронний ресурс] // Українська літературна газета. – Електрон. дані. – 2025. – 13 лют. – Режим доступу: <https://litgazeta.com.ua/news/u-khmelnyskyj-na-zustrich-z-kolehamy-zavitaly-vinnytski-pysmenniky/>. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 13.02.2025.

Захід у Хмельницькій ОУНБ.

5. Рудь А. Вшанували Семена Сергійовича Сербіна [д-ра біол. наук, професора з нагоди 115-ї річниці від дня народження]

- // Край Кам'янецький. – 2025. – 13 лют. – С. 5 : фот. кольор.
Захід у Хмельницькій ОУНБ.
6. Катрич В. Маріупольські гerdани // Проскурів. – 2025. – 27 лют. – С. 7 : фот. кольор.
Тематична виставка у відділі мистецтв Хмельницької ОУНБ.
7. Радецька А. Зустріч подолян // Слово Просвіти. – 2025. – 27 лют. – 5 берез. – С. 14 : фот.
Захід у Хмельницькій ОУНБ.
8. Радецька А. У Хмельницькому відбулось відкриття літературного туру «Герась Соколенко: поет невідомої долі» [Електронний ресурс] // Українська літературна газета. – Електрон. дані. – 2025. – 27 лют. – Режим доступу: <https://litgazeta.com.ua/news/u-khmelnyskomu-vidbulos-vidkryttia-literaturnoho-turu-heras-sokolenko-poet-nevidomoi-doli/>. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 27.02.2025.
Захід у Хмельницькій ОУНБ.
9. Слободянюк Т. Стамбульська історія // Проскурів. – 2025. – 27 лют. – С. 7 : фот. кольор.
Творча зустріч з Лорою Підгірною у Хмельницькій ОУНБ.
10. Гайдашук Т. Герась Соколенко – поет невідомої долі // Зоря Надгориння. – 2025. – 6-13 берез. – С. 2.
Захід в Ізяславському історико-краєзнавчому музеї в рамках обласного літературного туру, присвяченого 105-річчю від дня народження поета та організованого Хмельницькою ОУНБ.
11. Голуб М. А пам'ять житиме вічно... // Подільські вісті. – 2025. – 13 берез. – С. 4 : фот. кольор.
Участь фахівців Хмельницької ОУНБ у заході, приуроченому 100-річчю від дня народження Бондара І. М. – очільника Хмельницької обласної організації ветеранів України.
12. Голуб М. Вшанування героїв війни / М. Голуб, А. Бернадін // Подільські вісті. – 2025. – 8 трав. – С. 2 : фот.
Урочисте засідання Хмельницької обласної організації ветеранів України у Хмельницькій ОУНБ з нагоди відзначення 80-річчя Перемоги у Другій світовій війні.
13. Чабан К. Книжкова весна на Хмельниччині // Слово Просвіти. – 2025. – 8-14 трав. – С. 6 : фот.

ХІХ обласний форум до Всесвітнього дня книги та авторського права у Хмельницькій ОУНБ.

14. Гуменюк А. «Розмова без слів» / А. Гуменюк, А. Радецька // Вперед. – 2025. – 15 трав. – С. 3 : фот.

Вечір пам'яті Андрія Бахтова, учасника російсько-української війни, у Хмельницькій ОУНБ.

15. Гайдашук Т. Відоме про відому людину // Зоря Надгориння. – 2025. – 5 черв. – С. 2.

Літературна мандрівка в рамках літературного туру, присвяченого 105-річчю від дня народження поета Герася Соколенка та організованого Хмельницькою ОУНБ.

16. Душенко С. Крок у нове століття // Проскурів. – 2025. – 12 черв. – С. 3 : фот.

Захід у Хмельницькій ОУНБ з нагоди відзначення 100-річчя НСКУ.

17. Радецька А. Наш край досліджують науковці // Вперед. – 2025. – 3 лип. – С. 7 : фот.

Участь директора Хмельницької ОУНБ Катерини Чабан та завідувачої сектором регіональної і правової інформації Альони Радецької у II всеукраїнській науково-практичній конференції «Історія міст і сіл Хмельниччини» з нагоди відзначення 625-ї річниці з часу заснування селища Ярмолинці.

18. Марценюк В. Із людьми та для людей // Подільські вісті. – 2025. – 10 лип. – С. 3 : фот.

Вечір пам'яті у Хмельницькій ОУНБ з нагоди 105-річчя від дня народження педагога Віталія Шайноги.

19. Хмельницька обласна наукова бібліотека стала місцем психологічної підтримки під час війни [Електронний ресурс] // Podillya news. – Електрон. дані. – 2025. – [б. н.]. – Режим доступу: <https://podillyanews.com/2025/07/22/hmelnytska-oblasna-naukova-biblioteka-stala-mistsem-psyhologichnoyi-pidtrymky-pid-chas-vijny/?fbclid=IwY2xjawLtjcpleHRuA2FlbQIxM>. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 23.07.2025.

20. Чекерда Г. Ім'я рядової трудівниці [Дзюби Г. Т.] з Голоскова – у бібліографічному довіднику Хмельниччини // Летичівська газета. – 2025. – 7 серп. – С. 5 : фот. кольор.

«Календар знаменних і пам'ятних дат Хмельниччини» Хмельницької ОУНБ.

21. Голуб М. Вони розбудовували наш край // Подільські вісті. – 2025. – 14 серп. – С. 2 : фот.

Круглий стіл у Хмельницькій ОУНБ з нагоди відзначення Дня будівельника.

22. Каленюк В. Вітання приймали будівельники // Зоря. – 2025. – 14 серп. – С. 2 : фот.

Круглий стіл у Хмельницькій ОУНБ.

23. Радецька А. Вшанували пам'ять поета // Слово Просвіти. – 2025. – 21-27 серп. – С. 4 : фот.

Участь фахівців Хмельницької ОУНБ в урочистостях з нагоди вручення II Всеукраїнської літературної премії імені Миколи Клеца у с. Малі Мацевичі на Старокостянтинівщині.

24. Марценюк В. Неспокійна життєва дорога Дмитра Литовки // Подільські вісті. – 2025. – 4 верес. – С. 2 : фот.

Круглий стіл у Хмельницькій ОУНБ, присвячений 95-річчю з дня народження першого заступника голови облвиконкому, голови обласного промислового комплексу.

25. Побережний М. Творив із любов'ю до рідної землі // Вперед. – 2025. – 18 верес. – С. 6 : фот.

Захід у Хмельницькій ОУНБ, приурочений пам'яті письменника Петра Войчишена-Лугівського.

26. Іван Чиж: «Дорогі земляки! Кожен творімо свою особисту історію. Такою буде, відтак, історія роду і народу, України! Хай надихне ця книга на досягнення цієї істини історіями честі і гідності» // Колос. – 2025. – жовт. – С. 1 : фот.

Презентація видань політика у Хмельницькій ОУНБ.

27. Подяка за відданість бібліотечній справі // Вперед. – 2025. – 2 жовт. – С. 3 : фот.

XVII обласний форум бібліотекарів Хмельниччини «Бібліотека – збережемо майбутнє разом» та обласні урочистості з нагоди Всеукраїнського дня бібліотек у Хмельницькій ОУНБ.

28. Українське радіо: місцеві газети мають жити / розмову із зав. відділом краєзнав. Хмельниц. ОУНБ З. Філіппенко та редакторами друк. ЗМІ Хмельниччини В. Мальчук, А. Гуменюк, Л. Яковлевою, В. Байталюк вела А. Коломея // Трудівник Полісся. – 2025. – 23 жовт. – С. 6-7 : фот.

29. Марценюк В. Вшанували ветеранів // Подільські вісті. – 2025. – 23 жовт. – С. 2 : фот.

Хмельницька ОУНБ як ініціатор проведення заходів.

30. Чабан К. Код до успіху / К. Чабан, А. Радецька // Слово Просвіти. – 2025. – 6-12 листоп. – С. 8 : фот.

ЛітАртФест «Мова UA: твій код до успіху» у Хмельницькій ОУНБ.

31. Марценюк В. Вшанування аграріїв краю // Подільські вісті. – 2025. – 20 листоп. – С. 2 : фот.

Захід у Хмельницькій ОУНБ.

32. Марценюк В. Вшанували тих, хто країну боронить // Подільські вісті. – 2025. – 18 груд. – С. 3 : фот.

Круглий стіл у Хмельницькій ОУНБ, приурочений до Дня Збройних сил України.

Хмельницька обласна бібліотека для молоді

1. Слободянюк Т. Мотанки-мандрівниці дістались Хмельницького // Проскурів. – 2025. – 2 січ. – С. 5 : фот. кольор.

Презентація всеукраїнського волонтерського проєкту «Мапа України «Обійми» в Хмельницькій ОБМ.

2. Наші митці представили свої роботи в обласному центрі // Вісник Деражнянщини. – 2025. – 6 лют. – С. 8 : фот. кольор.

Виставка картин та декоративно-прикладного мистецтва у Хмельницькій ОБМ за участю митців Деражнянської ТГ та ВПО.

3. Чмир Т. Будуємо світ можливостей [Електронний ресурс] // Бібліотека у форматі «Д». – Електрон. дані. – 2025. – № 4. – С. 45-49. – Режим доступу:

https://chl.kiev.ua/D0/Book/View/146?fbclid=IwY2xjawQSU-xleHRuA2FlbQlXMAbIcmIkETFzdkRmU2FhaWVjeFJ0WXVZc3J0YwZhcHBfaWQQMjlyMDM5MTc4ODIwMDg5MgABHvUeOdt_n9IAxkh77u84xNkCWvpsOdxLV1oSIYl_7_ENnP2UxmiJOQli3vSjaem_0dWKtNj9Z1flpqOA9orpMg#page/4/mode/2up. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 01.03.2026.

Автор – завідувач відділу читального залу Хмельницької ОБМ.

4. Білий І. Ігор Білий: «В моєму війську зрадників немає» / розмову з хмельниц. автором і виконавцем спів. поезії вела Т. Слободянюк // Проскурів. – 2025. – 12 черв. – С. 9 : фот.

Захід у Хмельницькій ОБМ.

5. Українська казка долає кордони // Вперед. – 2025. – 18 груд. – С. 6 : фот.

Міжнародний культурно-освітній проєкт «Бібліомости “Казкові п’ятниці”», що реалізується Хмельницькою ОБМ.

Хмельницька обласна бібліотека для дітей імені Тараса Шевченка

1. Черноус В. Сучасні компетентності бібліотекаря: система підвищення кваліфікації працівників бібліотек Хмельницької області [Електронний ресурс] // XII Міжнародна науково-практична конференція «Сучасна бібліотечно-інформаційна безперервна освіта: майбутнє твориться сьогодні» : зб. матеріалів, 26 лют.-1 берез. 2025 р. – Електрон. дані. – Київ, 2025. – С. 77-80. – Режим доступу: <file:///C:/Users/User/Desktop/ULA%20Conf%20Edu%2002%202025%20Zbirnyk%20n.pdf>. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 07.07.2025.

2. Мельник В. О. Електронні ресурси в сучасному світі: з досвіду роботи Хмельницької обласної бібліотеки для дітей імені Т. Г. Шевченка / В. О. Мельник, Т. В. Копаничук // Електронні інформаційні ресурси: створення, використання, доступ та управління : зб. матеріалів Міжнар. науково-практ. Інтернет-конф., 20-21 листоп. 2025 р. – Суми; Вінниця, 2025. – С. 204-208.

3. Черноус В. Сучасна дитяча бібліотека в умовах глобальних викликів [Електронний ресурс] // Сучасні тренди розвитку бібліотек для дітей в умовах глобальних викликів : зб. матеріалів Міжнар. науково-практ. конф., 23-25 верес. 2025 р. / Нац. б-ка України для дітей. – Електрон. дані. – Київ, 2025. – С. 145-149. – Режим доступу: <https://chl.kiev.ua/mbm/Book/View/982#page/146/mode/2up>. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 16.12.2025.

4. Антонюк О. Сторінки української звитяги [Електронний ресурс] // Майбуття. – Електрон. дані. – 2025. – Січ. – № 1-2. – С. 8. – Режим доступу: <https://media.hoippo.km.ua/wp-content/uploads/2025/01/1-2-744-745-%D1%81%D1%96%D1%87%D0%B5%D0%BD%D1%8C-2025.pdf>. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 04.02.2025.

Нові книги Хмельницької ОБД.

5. Антонюк О. Усе про підлітків, і не лише... [Електронний ресурс] // Майбуття. – Електрон. дані. – 2025. – № 7-8. – С. 10. – Режим доступу: <https://media.hoippo.km.ua/wp-content/uploads/2025/01/1-2-744-745-%D1%81%D1%96%D1%87%D0%B5%D0%BD%D1%8C-2025.pdf>. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 06.05.2025.

Тематична добірка книг із фондів Хмельницької ОБД.

6. Омелянюк Т. «Бачити світло»: експонували фотовиставку Петра Радушинського / Т. Омелянюк, О. Радушинська // Життя Старокостянтинівщини. – 2025. – 3 лип. – С. 5 : фот.

Захід у Хмельницькій ОБД.

7. «Бачити світло»: фотовиставка Петра Радушинського у дитячій бібліотеці // Проскурів. – 2025. – 10 лип. – 4 : фот. кольор.

Захід у Хмельницькій ОБД.

8. Антонюк О. Для майбутніх айтішників [Електронний ресурс] // Майбуття. – Електрон. дані. – 2025. – С. 27. – Режим доступу: <https://media.hoippo.km.ua/wp-content/uploads/2025/07/13-16-756-759-%D0%BB%D0%B8%D0%BF%D0%B5%D0%BD%D1%8C-%D1%81%D0%B5%D1%80%D0%BF%D0%B5%D0%BD%D1%8C-2025.pdf>. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 28.07.2025.

Тематична добірка книг із фондів Хмельницької ОБД.

9. Біла С. Чи розкрили секрет «Таємниці Чарівної Криниці Дошу»? [Електронний ресурс] // Проскурів. – Електрон. дані. – 2025. – 20 жовт. – Режим доступу: <https://proskurivplus.km.ua/novyny/chy-rozkryly-sekret-tayemnydzi-charivnoyi-krynyczi-doshhu/>. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 03.11.2025.

Творча зустріч з письменницею Оксаною Радушинською в

Хмельницькій ОБД.

10. Читацькі діалоги [Електронний ресурс] // Майбуття. – Електрон. дані. – 2025. – № 21-22. – С. 9. – Режим доступу: <https://media.hoippo.km.ua/wp-content/uploads/2025/12/21-22-764-765-%D0%BB%D0%B8%D1%81%D1%82%D0%BE%D0%BF%D0%B0%D0%B4-2025.pdf>. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 02.12.2025.

Фестиваль «Читай українське» у Хмельницькій ОБД.

11. Рогульська В. Бібліотека як простір культурного спротиву: проєкт «Письменник – воїн, слово – зброя» [Електронний ресурс] // Бібліотека у форматі «Д». – Електрон. дані. – 2025. – № 3. – С. 54-58. – Режим доступу: <https://chl.kiev.ua/D0/Book/View/145#page/60/mode/2up>. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 04.12.2025.

12. Біла С. Романтичний вечір у бібліотеці // Проскурів. – 2025. – 11 груд. – С. 4 : фот. кольор.

Акустичний гоот-концерт у Хмельницькій ОБД.

КАМ'ЯНЕЦЬ-ПОДІЛЬСЬКИЙ РАЙОН

Дунаєвецька міська ТГ

1. Ставірська Л. «Час полярного літа» // Дунаєвецький вісник. – 2025. – 20 лют. – С. 4 : фот.

Презентація роману Ольги Горпинюк у Дунаєвецькій міській публічно-шкільній бібліотеці.

2. Ставірська Л. Пам'ятаємо. Боремося. Переможемо // Дунаєвецький вісник. – 2025. – 27 лют. – С. 4 : фот.

Захід у Дунаєвецькій міській публічно-шкільній бібліотеці.

3. Сіра О. Зустріч, що залишиться в серці назавжди // Дунаєвецький вісник. – 2025. – 17 квіт. – С. 4 : фот.

Зустріч із захисником Дмитром Шахом у публічно-шкільній бібліотеці с. Залісці.

4. Цікава краєзнавча розвідка // Дунаєвецький вісник. – 2025. – 1 трав. – С. 3 : фот.

Вечір-зустріч із краєзнавцем Олегом Мельником у публічно-шкільній бібліотеці с. Мала Кужелівка.

5. Відгомін свята // Дунаєвецький вісник. – 2025. – 15 трав. – С. 4 : фот.

День матері у Дунаєвецькій міській публічно-шкільній бібліотеці.

6. Пам'ять сильніша за смерть // Дунаєвецький вісник. – 2025. – 26 черв. – С. 4 : фот.

Захід пам'яті підполковника Державної прикордонної служби України Сергія Лакея у Дунаєвецькій міській публічно-шкільній бібліотеці.

7. Ставірська Л. Екскурсія в [Дунаєвец. публічно-шкільн.] бібліотеку // Дунаєвецький вісник. – 2025. – 26 черв. – С. 4 : фот.

8. Ставірська Л. Нарада бібліотекарів громади // Дунаєвецький вісник. – 2025. – 31 лип. – С. 4 : фот.

Захід у Дунаєвецькій міській публічно-шкільній бібліотеці.

9. 6 вересня – День читання книг // Дунаєвецький вісник. – 2025. – 11 верес. – С. 4 : фот.

Захід у публічно-шкільній бібліотеці с. Залісці.

10. Борщ – це не лише смачно // Дунаєвецький вісник. – 2025. – 18 верес. – С. 4 : фот.

Народознавча година у бібліотеці-філії с. Зеленче Дунаєвецької міської ТГ.

11. Відкриваємо нові таланти // Дунаєвецький вісник. – 2025. – 25 верес. – С. 1 : фот.

Зустріч із майстринею декоративно-прикладного мистецтва Людмилою Матіящук, жителькою села Мала Кужелівка, у Малокужелівській бібліотеці, що на Дунаєвеччині.

12. Ставірська Л. Справа, якій ми служимо // Дунаєвецький вісник. – 2025. – 2 жовт. – С. 5 : фот.

Захід у Дунаєвецькій міській публічно-шкільній бібліотеці, приурочений до Всеукраїнського дня бібліотек.

13. [Рідна мова є надзвичайно важливою...] // Дунаєвецький вісник. – 2025. – 16 жовт. – С. 4 : фот.

Мовознавчий урок «Мова – коштовний скарб народу у творах письменників» у бібліотеці-філії с. Вихрівка.

14. Рига В. Книга – світло в долонях часу // Дунаєвецький вісник. – 2025. – 23 жовт. – С. 4 : фот.

Літературний вечір у бібліотеці с. Мала Кужелівка, що на Дунаєвеччині.

15. Незабутня зустріч // Дунаєвецький вісник. – 2025. – 6 листоп. – С. 5.

Зустріч із родинами загиблих захисників Дунаєвеччини у Дунаєвецькій міській публічно-шкільній бібліотеці.

16. У публічно-шкільній бібліотеці с. Іванківці [Дунаєвец. ТГ] відбувся майстер-клас «Книжкова лікарня» // Дунаєвецький вісник. – 2025. – 13 листоп. – С. 3 : фот.

17. Привітали людей землі // Дунаєвецький вісник. – 2025. – 20 листоп. – С. 3 : фот.

Захід у Лисецькій бібліотеці, що на Дунаєвеччині.

18. Карнавальний настрій у [Дунаєвец. міській публічно-шкіль.] бібліотеці // Дунаєвецький вісник. – 2025. – 25 груд. – С. 4 : фот.

Кам'янець-Подільська міська ТГ

1. Мельник О. Як бібліотека книги у дарунок приймала // Край Кам'янецький. – 2025. – 1 січ. – С. 2 : фот.

Підсумки акції «Подаруй бібліотеці краєзнавчу книгу» за 2024 р., проведеної Кам'янець-Подільською центральною міською бібліотекою імені Костя Солухи.

2. Мельник О. Як бібліотека книги у дарунок приймала // Подолянин. – 2025. – 9 січ. – С. 3 : фот.

3. Складаємо бібліотеку воїнам // Подолянин. – 2025. – 16 січ. – С. 3 : фот.

Передача подарованих книг користувачами та бібліотекарями Кам'янець-Подільської централізованої бібліотечної системи до Ветеранського простору, що діє при ТЦСО «Турбота», в рамках Всеукраїнської акції «Бібліотека українського воїна».

4. Сиротюк С. Формула української перемоги // Подолянин. – 2025. – 30 січ. – С. 3 : фот.

Творча зустріч із Тетяною Олійник, здобувачкою вищої освіти Навчально-наукового інституту журналістики та історичного факультету Київського національного університету імені Т. Г. Шевченка, у Кам'янець-Подільській центральній міській бібліотеці імені Костя Солухи, під час якої відбулася презентація книг авторки.

5. Мельник О. Творці мікроклімату. І не тільки! // Подолянин. – 2025. – 13 лют. – С. 4 : фот.

Екологічна мандрівка у Кам'янець-Подільській центральній міській бібліотеці ім. Костя Солухи.

6. Єрменчук Н. І про приємне... // Край Кам'янецький. – 2025. – 27 лют. – С. 3.

Кам'янець-Подільська центральна міська бібліотека імені Костя Солухи виграла гранд від Фонду «Пам'ять, відповідальність і майбутнє» на створення культурного простору «Бібліосад».

7. Мельник О. Кінусайга, або Розпис шовковим кольором у бібліотеці // Край Кам'янецький. – 2025. – 6 берез. – С. 7 : фот.

Творча виставка робіт учнів приватної християнської гімназії «Елея» у Кам'янець-Подільській центральній міській бібліотеці імені Костя Солухи.

8. Мельник О. Друковані свідки історії краю // Край Кам'янецький. – 2025. – 13 берез. – С. 5 : фот. кольор.

Круглий стіл, приурочений 95-й річниці з часу створення газети «Край Кам'янецький» за участю фахівців Кам'янець-Подільської центральної міської бібліотеки імені Костя Солухи.

9. Шешуряк А. Бібліосад: розквіт культури // Подолянин. – 2025. – 13 берез. – С. 1, 5 : фот. кольор.

Проект реалізується Кам'янець-Подільською центральною міською бібліотекою імені Костя Солухи.

10. Вітвіцька О. Поділля завжди відкрите! // Подолянин. – 2025. – 20 берез. – С. 3.

Поетичний фестиваль «Поділля OPEN» у Кам'янець-Подільській центральній міській бібліотеці імені Костя Солухи та бібліотеках міста.

11. Вітвіцька О. З книгою до перемоги! // Край Кам'янецький. – 2025. – 27 берез. – С. 5 : фот. кольор.

Поетичний фестиваль «Поділля OPEN», організатором якого є Кам'янець-Подільська міська централізована бібліотечна система.

12. Лискун Ю. Сапери – невидимі герої на передовій // Край Кам'янецький. – 2025. – 10 квіт. – С. 1, 4 : фот. кольор.

Презентація книги «Сильні духом: історія саперів російсько-української війни» у Кам'янець-Подільській

центральної міської бібліотеці імені Костя Солухи.

13. Сиротюк С. Кожний день – виклик, кожна історія – подвиг // Подолянин. – 2025. – 10 квіт. – С. 1, 5 : фот. кольор.

Презентація книги «Сильні духом: історії саперів російсько-української війни» у Кам'янець-Подільській центральній міській бібліотеці імені Костя Солухи.

14. Лискун Ю. Вимріяний рай дитинства // Край Кам'янецький. – 2025. – 17 лип. – С. 1, 5 : фот. кольор.

Бібліотека-філія № 6 для дітей Кам'янець-Подільської централізованої бібліотечної системи.

15. Ім'я на граніті, подвиг у серцях // Подолянин. – 2025. – 28 серп. – С. 3 : фот.

Відкриття меморіальної дошки Почесному громадянину м. Кам'яня-Подільського солдату Віталію Базаєву на фасаді Острівчанської бібліотеки-філії Кам'янець-Подільської міської бібліотечної системи.

16. Лискун Ю. Наш гуртожиток – це вся Україна, лише в зменшеному масштабі // Край Кам'янецький. – 2025. – 4 верес. – С. 1, 4 : фот. кольор.

У статті згадується Галина Мозгова, переселенка, яка працює в бібліотеці-філії с. Зіньківці Кам'янець-Подільської міської ТГ.

17. Сиротюк С. Як розквітав «Бібліосад» // Подолянин. – 2025. – 4 верес. – С. 3 : фот.

Відкриття оновленого внутрішнього дворику на території Кам'янець-Подільської центральної міської бібліотеки ім. Костя Солухи.

18. Гончарук В. Дружимо з друкованим словом! // Край Кам'янецький. – 2025. – 25 верес. – С. 2 : фот.

Роздуми про роль бібліотек у сучасному світі з нагоди Всеукраїнського дня бібліотек.

Новоушицька селищна ТГ

1. Сідлецька Н. Поклик вершин // Наддністрянська правда. – 2025. – 16 січ. – С. 3 : фот.

Автор – провідна бібліотекарка Новоушицької центральної бібліотеки, яка розповідає про книгу поета

Анатолія Пасічника.

2. Шевчук М. Вітаємо із визнанням та ще однією перемогою! // Наддністрянська правда. – 2025. – 27 лют. – С. 2 : фот.

Автор – директорка Новоушицької централізованої бібліотечної системи, яка розповідає про Людмилу Лисенко з Новоушиччини, котра стала лауреаткою премії імені Дмитра Нитченка.

3. Котлінська Н. Все починається з книги // Наддністрянська правда. – 2025. – 24 лип. – С. 2 : фот.

Про новинки у книгозбірні, популяризацію книг, креативні форми роботи від заступниці директора Новоушицької централізованої бібліотечної системи по роботі з дітьми Валентини Бялковської.

4. Бажаємо стати лауреаткою Національної премії України ім. Т. Г. Шевченка // Наддністрянська правда. – 2025. – 30 жовт. – С. 2 : фот.

У статті вміщені відгуки Наталії Сідлецької, провідної бібліотекарки Новоушицької центральної бібліотеки, та Людмили Грушкової, постійної читачки книгозбірні, про письменницю, мистецтвознавицю, заслужену журналістку України Людмилу Лисенко, трилогію якої («Світотворення від Марії») було висунуто на Національну премію України імені Тараса Шевченка.

5. Шевчук М. Сила мистецтва – сила сталі // Наддністрянська правда. – 2025. – 6 листоп. – С. 2.

Автор – директорка Новоушицької централізованої бібліотечної системи.

6. Шевчук М. Вона не просто вишиває, бо хрестиком, неначе пензликом малює, а все, що створено її руками, оживає на простому полотні // Наддністрянська правда. – 2025. – 13 листоп. – С. 2 : фот.

Відкриття персональної виставки робіт Наталії Сідлецької, провідної бібліотекарки Новоушицької центральної бібліотеки, у Новоушицькому будинку культури і мистецтв, приуроченої 25-річчю її творчості.

7. Сідлецька Н. Їхні руки творили хліб, їхні настанови зрошували майбутнє // Наддністрянська правда. – 2025. –

20 листоп. – С. 2 : фот.

Захід у Новоушицькій центральній бібліотеці до Дня працівників сільського господарства.

8. Сідлецька Н. Знання для тіла і душі: як бібліотека підтримує здоровий спосіб життя // Наддністрянська правда. – 2025. – 11 груд. – С. 2 : фот.

Участь Новоушицької центральної бібліотеки та Новоушицької селищної ТГ в українсько-швейцарському проєкті «Діємо для здоров'я».

Смотрицька селищна ТГ

Поповнили бібліотечний фонд // Дунаєвецький вісник. – 2025. – 27 листоп. – С. 4 : фот.

Смотрицька селищна бібліотека отримала нові книги у рамках проєкту «Скарбничка переможців».

Староушицька селищна ТГ

[Всеукр. тиждень дит. читання проводився в б-ках Староушиц. тергромади] // Подолянин. – 2025. – 18 груд. – С. 2.

Чемеровецька селищна ТГ

Закохана у красу пензля // Нове життя. – 2025. – 13 лют. – С. 1 : фот. кольор.

Захід у Чемеровецькій центральній бібліотеці за участю сім'ї художників Панасюків – Василя Івановича та Любові Семенівни.

ХМЕЛЬНИЦЬКИЙ РАЙОН

Вовковинецька селищна ТГ

Зубова Н. Майже 60 років присвятив культурі рідного селища // Вісник Деражнянщини. – 2025. – 16 жовт. – С. 4 : фот. кольор.

*Дмитро Антонович Янушкевич – завідуючий
Вовковинецькою селищною бібліотекою для дорослих (1950–
2003).*

Городоцька міська ТГ

1. Лапа В. Прапор єдності над Смотричем: Городок відзначив День Соборності // Городоцький вісник. – 2025. – 24 січ. – С. 5 : фот. кольор.

Участь фахівців Городоцької центральної бібліотеки у флешмобі з нагоди свята.

2. Перець В. У День Соборності в Городку відбувся благодійний ярмарок // Городоцький вісник. – 2025. – 31 січ. – С. 1, 5 : фот. кольор.

Коментар Надії Бутельської, директорки Городоцької центральної бібліотеки, про наближення Перемоги.

3. Перець В. У Городку до Міжнародного дня прав жінок і миру провели захід для сімей репресованих // Городоцький вісник. – 2025. – 14 берез. – С. 2 : фот.

Захід у Городоцькій центральній бібліотеці.

4. Шкаврон М. Фонди [Городоц.] музею та бібліотеки поповнилися новими книгами // Городоцький вісник. – 2025. – 14 берез. – С. 2 : фот.

Видання, які надійшли від Національної асоціації дослідників Голодомору – геноциду українців.

5. Перець В. У Городку відзначили день поезії // Городоцький вісник. – 2025. – 28 берез. – С. 8 : фот. кольор.

Захід у Городоцькій центральній бібліотеці.

6. Шкаврон М. Подільська поетеса Любов Цісельська зустрілася із шанувальниками та літераторами // Городоцький вісник. – 2025. – 23 трав. – С. 6 : фот.

Захід у Городоцькій центральній бібліотеці.

7. Обласні змагання [з шахів] – в Городку // Летичівська газета. – 2025. – 21 серп. – С. 8 : фот. кольор.

Захід у Городоцькій центральній бібліотеці.

8. Лапа В. Четвертий шаховий турнір у Городку: ветерани грають заради єдності // Городоцький вісник. – 2025. – 22 серп. – С. 8 : фот. кольор.

Захід у Городоцькій центральній бібліотеці.

9. Попович Н. «Городок – це місто, яким варто пишатися»: у [Городец.] публічній бібліотеці відбувся вечір-зустріч [з нагоди Дня м. Городок] // Городоцький вісник. – 2025. – 26 верес. – С. 4 : фот. кольор.

10. Шкаврон М. У Городок завітав воїн і редактор журналу «Вічний мандрівник» Віталій Горбуленко // Городоцький вісник. – 2025. – 31 жовт. – С. 6 : фот.

Захід у Городоцькій центральній бібліотеці.

11. Лапа В. У [Городец. центр.] бібліотеці на презентації нового випуску альманаху «Медобори» зустрілися літератори Хмельниччини // Городоцький вісник. – 2025. – 28 листоп. – С. 6 : фот.

12. Попович Н. У Городку висадили 10 дерев у межах проекту «Кращий догляд для кожної дитини» // Городоцький вісник. – 2025. – 28 листоп. – С. 6 : фот.

Захід за участю фахівців Городоцької центральної бібліотеки.

13. Шкаврон М. Це надихає боротися далі: Городоцька культура зібрала понад 46 тисяч для фронту // Городоцький вісник. – 2025. – 5 груд. – С. 2 : фот.

За участю фахівців бібліотек Городоцької територіальної громади.

14. Шкаврон М. «Книга, написана душею»: Наталія Надвинична презентувала унікальний путівник культурою Городоччини // Городоцький вісник. – 2025. – 25 груд. – С. 8 : фот. кольор.

Захід у Городоцькій центральній бібліотеці.

Деражнянська міська ТГ

1. Сайпель Т. Слово – також зброя // Вісник Деражнянщини. – 2025. – 9 січ. – С. 5.

Оновлення фондів Деражнянської центральної міської бібліотеки українськомовними книгами.

2. Вшанували славетних «кіборгів» // Вісник Деражнянщини. – 2025. – 23 січ. – С. 1 : фот. кольор.

Фахівці Деражнянської центральної міської бібліотеки

долучилися до вшанування пам'яті земляків – Івана Зубкова з Деражні та Василя Григор'єва з Нижнього.

3. Здибель Ю. Освоювали техніку різьблення на овочах і фруктах // Подільські вісті. – 2025. – 13 лют. – С. 4 : фот. кольор.

Захід у Деражнянській центральній міській бібліотеці.

4. Івчук Н. Браво, весельчани! // Вісник Деражнянщини. – 2025. – 20 берез. – С. 4 : фот. кольор.

Клуб вихідного дня «Веселка», що діє при Деражнянській центральній міській бібліотеці.

5. Коваль А. «Акорди душі» Галини Яворської // Вісник Деражнянщини. – 2025. – 20 берез. – С. 4 : фот. кольор.

Захід у с. Явтухи за участю представників Деражнянської міської ЦБС.

6. Онофрійчук Н. Презентували книгу загиблого сина // Вісник Деражнянщини. – 2025. – 3 квіт. – С. 2 : фот.

Презентація книги «Час відважних» Євгенія Ролдугіна у Деражнянській центральній міській бібліотеці.

7. Яковлєва Л. Паралімпійська чемпіонка Ірина Буй: «Уся Україна за мною, і вона також виграла цю медаль» // Вісник Деражнянщини. – 2025. – 15 трав. – С. 4 : фот. кольор.

Захід у Деражнянській центральній міській бібліотеці.

8. Варгатий О. Нові книги – від письменника і бойового медика // Подільські вісті. – 2025. – 22 трав. – С. 4 : фот. кольор.; Вісник Деражнянщини. – 2025. – 29 трав. – С. 4 : фот. кольор.

Творча зустріч з Михайлом Цимбалюком у Деражнянській центральній міській бібліотеці.

9. Антоненко О. «Надвечір'я» єднає серця // Вісник Деражнянщини. – 2025. – 26 черв. – С. 5 : фот. кольор.

Презентація видання «Надвечір'я Деражнянщини» Ольги Нагорної за участю Деражнянської центральної міської бібліотеки.

10. Варгатий О. Вірші – для мелодії саксофона // Вісник Деражнянщини. – 2025. – 26 черв. – С. 5 : фот. кольор.

Захід у Деражнянській центральній бібліотеці, присвячений життю і творчості поетеси Ольги Ковпак.

11. Варгатий О. Мова – то душа і майбутнє народу... // Вісник Деражнянщини. – 2025. – 7 серп. – С. 5 : фот. кольор.

Година пам'яті «Ірина Фаріон – символ національної ідеї»

у Деражнянській центральній міській бібліотеці.

12. Антонович О. Зі сподіванням на повернення у свої відбудовані оселі... // Вісник Деражнянщини. – 2025. – 16 жовт. – С. 8 : фот. кольор.

Засідання літературно-мистецького клубу «Палітра», що діє при Деражнянській центральній міській бібліотеці, під час якого відбулася презентація книги «Шляхи долі» Тетяни Дягілевої.

13. Варгатий О. «Не дійти до нього, не догукатись...» // Вісник Деражнянщини. – 2025. – 16 жовт. – С. 5 : фот. кольор.

Літературно-музична година «Не згасне в пам'яті народній» у Волоськівській філії Деражнянської ЦБС, під час якої вшанували пам'ять Устима Кармелюка – ватажка повстанського руху на Поділлі у 1813–1835 рр.

14. Варгатий О. Явтухи, моє рідне село... // Вісник Деражнянщини. – 2025. – 16 жовт. – С. 5 : фот. кольор.

Урочистості й концерт з нагоди відзначення 470-річчя з часу заснування села на Деражнянщині, під час яких учасники ознайомилися з його історією, історичними раритетами, що зберігаються у місцевому будинку культури та бібліотеці.

15. Варгатий О. Заслужена відзнака ветерану // Подільські вісті. – 2025. – 23 жовт. – С. 4 : фот. кольор.

Звання «Почесний ветеран Хмельниччини» присвоєно Ользі Григорівні Нагорній, ексдиректорці Деражнянської районної бібліотеки для дітей.

16. Дягілева Т. Шляхи долі // Вісник Деражнянщини. – 2025. – 30 жовт. – С. 5 : фот. кольор.

Презентація однойменної книги Тетяни Дягілевої у Деражнянській центральній міській бібліотеці.

17. Варгатий О. У закладах культури зібрано близько мільйона гривень на підтримку ЗСУ // Вісник Деражнянщини. – 2025. – 13 листоп. – С. 5 : фот. кольор.

Виступ Тетяни Сайпель, директорки Деражнянської центральної міської бібліотеки, на урочистостях з нагоди Всеукраїнського дня працівників культури та майстрів народного мистецтва.

18. Мусієнко М. Райдуга мого життя // Вісник Деражнянщини. – 2025. – 13 листоп. – С. 8 : фот. кольор.

Одноійменна книга деражнянця Михайла Мусієнка, з якою можна ознайомитися в Деражнянській центральній міській бібліотеці.

19. Вшанували волонтерів і меценатів // Вісник Деражнянщини. – 2025. – 11 груд. – С. 5 : фот. кольор.

Захід у Деражнянській центральній міській бібліотеці з нагоди відзначення Міжнародного дня волонтерів.

20. «Серця, що світять іншим» // Вісник Деражнянщини. – 2025. – 11 груд. – С. 5 : фот. кольор.

Зустріч молоді з представниками Благодійного фонду «Мир та добро» Мар'яною Сенчук і Миколою Фрединським у Деражнянській центральній міській бібліотеці.

Красилівська міська ТГ

1. Оліщук О. Він так чекав весну... // Красилівський вісник. – 2025. – 9 січ. – С. 5 : фот. кольор.

Автор – бібліотекарка Кульчинківської сільської публічно-шкільної бібліотеки. До річниці загибелі Героя російсько-української війни Сторчака Павла Сергійовича із с. Кульчинки.

2. Фурман Н. Своє серце віддав Україні // Красилівський вісник. – 2025. – 9 січ. – С. 4 : фот. кольор.

Автор – директорка Центральної бібліотеки імені Володимира Булаєнка Красилівської міської ради. До річниці загибелі Героя російсько-української війни Кривинчука Віктора Олександровича із м. Красилів.

3. Фурман Н. Тато нас не залишив, він поруч // Красилівський вісник. – 2025. – 23 січ. – С. 4 : фот. кольор.

Автор – директорка Центральної бібліотеки імені Володимира Булаєнка Красилівської міської ради. До річниці загибелі Героя російсько-української війни Антосини Михайла Віталійовича із м. Красилів.

4. Фурман Н. Він не чекав повістки, пішов добровольцем на війну // Красилівський вісник. – 2025. – 6 берез. – С. 4 : фот. кольор.

Автор – директорка Центральної бібліотеки імені Володимира Булаєнка Красилівської міської ради. До річниці загибелі Героя російсько-української війни Ковалевського

Дмитра Олеговича, якого похоронили у м. Красилів.

5. Олійник І. Минає час та не минає біль від втрати... // Красилівський вісник. – 2025. – 15 трав. – С. 4 : фот.

Автор – завідувачка Красилівської міської бібліотеки. До річниці загибелі Героя російсько-української війни Мамчура Бориса Броніславовича із м. Красилів.

6. Фурман Н. Його життєвий шлях є прикладом безмежної відданості Батьківщині, мужності та патріотизму // Красилівський вісник. – 2025. – 22 трав. – С. 5 : фот.

Автор – директорка Центральної бібліотеки імені Володимира Булаєнка Красилівської міської ради про Героя України Льчуна Віктора Всеволодовича із м. Красилів.

7. Кондратюк О. Я пишаюсь своїм татом-героєм, татом з великої літери... // Красилівський вісник. – 2025. – 3 лип. – С. 4 : фот.

Автор – провідний бібліограф Центральної бібліотеки імені Володимира Булаєнка Красилівської міської ради. До річниці загибелі Героя російсько-української війни Главацького Андрія Віталійовича із м. Красилів.

8. Фурман Н. І зупинилось серце назавжди... // Красилівський вісник. – 2025. – 24 лип. – С. 4 : фот.

Автор – директорка Центральної бібліотеки імені Володимира Булаєнка Красилівської міської ради. До річниці загибелі Героя російсько-української війни Скоропада Олександра Валерійовича із с. Митинці.

9. Фурман Н. Він хотів зустріти день, коли всі скажуть: «Перемога!» // Красилівський вісник. – 2025. – 14 серп. – С. 4 : фот.

Автор – директорка Центральної бібліотеки імені Володимира Булаєнка Красилівської міської ради. До річниці загибелі Героя російсько-української війни Федорчука Дмитра Миколайовича із м. Красилів.

10. Івасюк О. Світла пам'ять солдату-гранатометнику // Красилівський вісник. – 2025. – 21 серп. – С. 5 : фот.

Автор – бібліотекарка Кульчинківської сільської публічно-шкільної бібліотеки. До річниці загибелі Героя російсько-української війни Клименка Володимира Михайловича із с. Кульчини.

11. Фурман Н. Він так хотів ще раз усіх побачити // Красилівський вісник. – 2025. – 21 серп. – С. 4 : фот.

Автор – директорка Центральної бібліотеки імені Володимира Булаєнка Красилівської міської ради. До річниці загибелі Героя російсько-української війни Олексійчука Сергія Миколайовича із м. Красилів.

12. Фурман Н. До річниці загибелі героя російсько-української війни старшого солдата – Віталія Віталійовича Раїнчука [із м. Красилів] // Красилівський вісник. – 2025. – 18 верес. – С. 4 : фот.

Автор – директорка Центральної бібліотеки імені Володимира Булаєнка Красилівської міської ради.

13. Фурман Н. До річниці загибелі героя російсько-української війни солдата – Романа Миколайовича Зайця [із м. Красилів] // Красилівський вісник. – 2025. – 25 верес. – С. 4 : фот.

Автор – директорка Центральної бібліотеки імені Володимира Булаєнка Красилівської міської ради.

14. Фурман Н. До річниці загибелі героя російсько-української війни старшого сержанта – Олега [Миколайовича] Рев'юка [із с. Яворівці] // Красилівський вісник. – 2025. – 25 верес. – С. 5 : фот.

Автор – директорка Центральної бібліотеки імені Володимира Булаєнка Красилівської міської ради.

15. Фурман Н. Єдиний синочок загинув на війні // Красилівський вісник. – 2025. – 2 жовт. – С. 4 : фот.

Автор – директорка Центральної бібліотеки імені Володимира Булаєнка Красилівської міської ради. До річниці загибелі Героя російсько-української війни Поляка В'ячеслава Валерійовича із с. Слобідка-Красилівська.

16. Фурман Н. До річниці загибелі героя російсько-української війни солдата, гранатометника Віктора Михайловича Горіна [із с. Дружне] // Красилівський вісник. – 2025. – 9 жовт. – С. 4 : фот.

Автор – директорка Центральної бібліотеки імені Володимира Булаєнка Красилівської міської ради.

17. Фурман Н. До річниці загибелі героя російсько-української війни молодшого сержанта, стрільця-санітара,

командира 1-го штурмового відділення 1-го штурмового взводу 1-ої штурмової роти – Малинецького Олександра Олександровича [з м. Красилів] // Красилівський вісник. – 2025. – 23 жовт. – С. 4 : фот.

Автор – директорка Центральної бібліотеки імені Володимира Булаєнка Красилівської міської ради.

18. Косюк Г. Зустрілися з поетами Хмельниччини // Подільські вісті. – 2025. – 30 жовт. – С. 3 : фот.

Захід у Центральній бібліотеці імені Володимира Булаєнка Красилівської міської ради.

19. Фурман Н. Мамо, все добре... // Красилівський вісник. – 2025. – 6 листоп. – С. 4 : фот.

Автор – директорка Центральної бібліотеки імені Володимира Булаєнка Красилівської міської ради. До річниці загибелі Героя російсько-української війни Гоби Валентина Володимирівна із м. Красилів.

20. Фурман Н. До річниці загибелі героя російсько-української війни – Сергія [Анатолійовича] Микитюка [із м. Красилів] // Красилівський вісник. – 2025. – 13 листоп. – С. 4 : фот.

Автор – директорка Центральної бібліотеки імені Володимира Булаєнка Красилівської міської ради.

Летичівська селищна ТГ

1. Змієвський О. «Жінки, що змінили світ словом» // Летичівська газета. – 2025. – 6 берез. – С. 8 : фот. кольор.

Захід у Летичівській публічній бібліотеці з нагоди Всесвітнього дня письменника.

2. Змієвський О. Майстер-клас із карвінгу // Летичівська газета. – 2025. – 17 квіт. – С. 5 : фот. кольор.

Захід у Летичівській публічній бібліотеці.

3. Сербін С. Дослідження родоводу – це важливо для нас // Летичівська газета. – 2025. – 1 трав. – С. 5 : фот. кольор.

Тренінг «Збережи свою ідентичність» у Летичівській публічній бібліотеці.

4. Побережний М. Шаховий турнір серед ветеранів // Вперед. – 2025. – 8 трав. – С. 7 : фот.

Захід у Летичівській публічній бібліотеці.

5. Кошелюк А. Важливо зберегти історичну пам'ять для прийдешніх поколінь // Летичівська газета. – 2025. – 15 трав. – С. 7 : фот.

Захід у Летичівській публічній бібліотеці з нагоди відзначення 80-ї річниці Перемоги над нацизмом у Другій світовій війні.

6. Бачинська О. «Красу відчуваю – отже живу» // Летичівська газета. – 2025. – 10 лип. – С. 8 : фот. кольор.

Презентація книги «Зірка Айстра» Неоніли Гуменюк в Летичівській публічній бібліотеці.

7. Книжковий дарунок для читачів // Летичівська газета. – 2025. – 27 листоп. – С. 8 : фот. кольор.

Творча зустріч із Богданом Теленьком, головою Подільського товариства імені Якова Гальчевського, членом НСПУ, НСЖУ, який передав книги бібліотекам Летичівської громади.

8. Павлинська Т. Подільські письменники – в Летичівській громаді // Летичівська газета. – 2025. – 25 груд. – С. 4 : фот. кольор.

Захід у Летичівській публічній бібліотеці.

Старокостянтинівська міська ТГ

1. Тетяна Бондарчук поділилася спогадами про свого чоловіка, Героя України Сергія Бондарчука [Електронний ресурс] // Starkon.City. – Електрон. дані. – [б. м.], 2025. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/406001/novini-voyennogo-chasu->. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 21.02.2025.

Захід у КЗК «Централізована бібліотечна система» Старокостянтинівської міської ради.

2. Тетяна Бондарчук поділилася спогадами про свого чоловіка, Героя України Сергія Бондарчука // Наше місто. – 2025. – 27 лют. – С. 5 : фот. кольор.

Захід у КЗК «Централізована бібліотечна система» Старокостянтинівської міської ради.

3. «За лаштунками пера»: Тарас Шевченко, якого ви не знали [Електронний ресурс] // Starkon.City. – Електрон. дані. –

[б. м.], 2025. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/408700/za-lashtunkami-pera-taras-shevchenko-yakogo-vi-ne-znali>. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 10.03.2025.

Проект КЗК «Централізована бібліотечна система» Старокостянтинівської міської ради.

4. Презентація книжкової виставки «Історія нескорених» до Дня українського добровольця [Електронний ресурс] // Starkon.City. – Електрон. дані. – [б. м.], 2025. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/409130/novini-voyennogo-chasu-starokostyantynivschina->. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 14.03.2025.

Захід у КЗК «Централізована бібліотечна система» Старокостянтинівської міської ради.

5. У Старокостянтиніві відкрили виставку [худож.] Віктора Олійника «Береги» // Наше місто. – 2025. – 20 берез. – С. 5 : фот. кольор.

Захід у КЗК «Централізована бібліотечна система» Старокостянтинівської міської ради.

6. Поезія – це музика душі [Електронний ресурс] // Starkon.City. – Електрон. дані. – [б. м.], 2025. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/410560/novini-voyennogo-chasu-peremogi-u-konkursah-vistavka-literaturnij-zahid>. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 21.03.2025.

Захід у КЗК «Централізована бібліотечна система» Старокостянтинівської міської ради.

7. «Острозькі читання у місті»: захід приурочили до 464-річчя Магдебурзького права у Старокостянтиніві [Електронний ресурс] // Starkon.City. – Електрон. дані. – [б. м.], 2025. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/411414/ostrozki-chitannya-u-misti-zahid-priurochili-do-464-richchya-magdeburzкого-prava-u-starokostyantynovi>. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 26.03.2025.

8. «Острозькі читання у місті»: захід приурочили до 464-річчя Магдебурзького права у Старокостянтиніві // Наше місто. – 2025. – 27 берез. – С. 2 : фот.

Презентація видання «Магдебурія в документах та образах» у КЗК «Централізована бібліотечна система»

Старокостянтинівської міської ради.

9. «Поезія – слово! Поезія – пісня! Поезія – вільна душа!» // Життя Старокостянтинівщини. – 2025. – 27 берез. – С. 5 : фот.

Захід у КЗК «Централізована бібліотечна система» Старокостянтинівської міської ради до Всесвітнього дня поезії.

10. Поезія – це музика душі // Наше місто. – 2025. – 27 берез. – С. 5 : фот. кольор.

Захід у КЗК «Централізована бібліотечна система» Старокостянтинівської міської ради до Всесвітнього дня поезії.

11. Новини воєнного часу. Про навчання та консультації, здоров'я та вирок суду [Електронний ресурс] // Starkon.City. – Електрон. дані. – [б. м.], 2025. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/411410/novini-voyennogo-chasu->. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 28.03.2025.

Захід у КЗК «Централізована бібліотечна система» Старокостянтинівської міської ради.

12. Великодній ярмарок у Старокостянтинові об'єднав громаду заради добра і підтримки захисників [Електронний ресурс] // Starkon.City. – Електрон. дані. – [б. м.], 2025. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/415080/velikodnij-yarmarok-u-starokostyantynovi-obyednav-gromadu-zaradi-dobra-i-pidtrimki-zahisnykiv>. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 17.04.2025.

Захід відбувся біля КЗК «Централізована бібліотечна система» Старокостянтинівської міської ради.

13. Писанкарство – це не тільки про традиції, а й про кайф від творчості! // Життя Старокостянтинівщини. – 2025. – 17 квіт. – С. 5 : фот.

Майстерклас із розпису писанок у КЗК «Централізована бібліотечна система» Старокостянтинівської міської ради.

14. У Старокостянтинові ярмаркували на підтримку захисників // Наше місто. – 2025. – 24 квіт. – С. 1, 5 : фот. кольор.

За участю фахівців КЗК «Централізована бібліотечна система» Старокостянтинівської міської ради.

15. Бібліотека поповнила книжковий фонд [Електронний ресурс] // Starkon.City. – Електрон. дані. – [б. м.], 2025. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/416247/novini-voyennogo-chasu->. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 25.04.2025.

16. Зустріч з лікарем-кардіологом пройшла у бібліотеці Старокостянтинів [Електронний ресурс] // Starkon.City. – Електрон. дані. – [б. м.], 2025. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/416247/novini-voyennogo-chasu->. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 25.04.2025.

17. «Місто героїв і сакур» – український журналіст Руслан Горовий про Старокостянтинів [Електронний ресурс] // Starkon.City. – Електрон. дані. – [б. м.], 2025. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/416547/misto-geroiv-i-sakur-ukrainskij-zhurnalist-ruslan-gorovij-pro-starokostyantyniv>. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 27.04.2025.

18. «Місто Героїв і сакур». Український журналіст Руслан Горовий про Старокостянтинів // Наше місто. – 2025. – 1 трав. – С. 3 : фот.

Захід у КЗК «Централізована бібліотечна система» Старокостянтинівської міської ради.

19. Старокостянтинівщина у вишиванках: як громада відзначила день національного одягу [Електронний ресурс] // Starkon.City. – Електрон. дані. – [б. м.], 2025. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/419434/vishivanki>. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 16.05.2025.

Фольклорна година «Традиційний одяг Поділля: від оберега до краси» у КЗК «Централізована бібліотечна система» Старокостянтинівської міської ради.

20. Новини воєнного часу. Старокостянтинівщина. Калейдоскоп перемог, Алея пам'яті, презентація [кн. «Час відважних» Євгенія Ролдугіна] [Електронний ресурс] // Starkon.City. – Електрон. дані. – [б. м.], 2025. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/420446/novini-voyennogo-chasu-starokostyantynivschina-peremogi-u-konkursah-ta-zmagannyah-aleya-pamyati>. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 23.05.2025.

Захід у КЗК «Централізована бібліотечна система» Старокостянтинівської міської ради.

21. Презентація книги «Час відважних» [Євгенія Ролдугіна] // Життя Старокостянтинівщини. – 2025. – 29 трав. – С. 5 : фот.

Захід у КЗК «Централізована бібліотечна система»

Старокостянтинівської міської ради.

22. Магія Івана Купала у Старокостянтиніві: свято традицій, обрядів і яскравих емоцій! [Електронний ресурс] // Starkon.City. – Електрон. дані. – [б. м.], 2025. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/425019/magiya-ivana-kupala-u-starokostyantynovi-svyato-tradicij-obryadiv-i-yaskravih-emocij>. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 24.06.2025.

Вулична акція біля КЗК «Централізована бібліотечна система» Старокостянтинівської міської ради.

23. Медицина ближче: у [Старокостянтинів. центр.] бібліотеці відбулась зустріч з лікарями Старокостянтинівської лікарні [Електронний ресурс] // Starkon.City. – Електрон. дані. – [б. м.], 2025. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/425036/medicina-blizhche-u-biblioteci-vidbulas-zustrich-z-likaryami-starokostyantynivskoi-likarni>. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 24.06.2025.

24. Фахівці Старокостянтинівської багатoproфільної лікарні провели особливий захід на базі [Старокостянтинів.] Центральної публічної бібліотеки // Життя Старокостянтинівщини. – 2025. – 26 черв. – С. 5 : фот.

25. Творчість, книги і теплі зустрічі: підсумки літфесту «Сорока Білобока» у Старокостянтиніві [Електронний ресурс] // Starkon.City. – Електрон. дані. – [б. м.], 2025. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/426717/tvorchist-knigi-i-tepli-zustrichi-pidsumki-litfestu-soroka-biloboka-u-starokostyantynovi>. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 07.07.2025.

26. Творчість, книги і теплі зустрічі: у Старокостянтиніві пройшов III Всеукраїнський фестиваль «Сорока Білобока» // Наше місто. – 2025. – 10 лип. – С. 1, 3 : фот. кольор.

Співорганізатор фестивалю – КЗК «Централізована бібліотечна система» Старокостянтинівської міської ради.

27. Насилля під час війни: у Старокостянтиніві провели тренінг // Наше місто. – 2025. – 17 лип. – С. 1 : фот. кольор.

Захід у КЗК «Централізована бібліотечна система» Старокостянтинівської міської ради.

28. Одноденний тренінг // Життя Старокостянтинівщини. – 2025. – 17 лип. – С. 4 : фот.

Захід у КЗК «Централізована бібліотечна система»

Старокостянтинівської міської ради.

29. Старокостянтинівська громада впроваджує нові цифрові рішення: від мобільного ЦНАПу до бібліотеки [Електронний ресурс] // Starkon.City. – Електрон. дані. – [б. м.], 2025. – Режим

доступу: <https://starkon.city/articles/429777/starokostyantynivska-gromada-vprovadzhuye-novi-cifrovi-rishennya-vid-mobilnogo-cnayu-do-biblioteki>. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 30.07.2025.

Захід за участю фахівців КЗК «Централізована бібліотечна система» Старокостянтинівської міської ради.

30. Літературна година // Життя Старокостянтинівщини. – 2025. – 31 лип. – С. 6 : фот.

Захід у КЗК «Централізована бібліотечна система» Старокостянтинівської міської ради, присвячений 85-річчю з дня народження поетеси, журналістки Тамари Севернюк.

31. Старокостянтинівські бібліотеки отримали нові англomовні книги з Великої Британії [Електронний ресурс] // Starkon.City. – Електрон. дані. – [б. м.], 2025. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/430886/novini-voyennogo-chasu-starokostyantynivschina>. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 08.08.2025.

32. Літературні читання до дня народження Миколи Клеца // Життя Старокостянтинівщини. – 2025. – 14 серп. – С. 4 : фот.

Захід у КЗК «Централізована бібліотечна система» Старокостянтинівської міської ради.

33. Старокостянтинівські бібліотеки отримали нові англomовні книги з Великої Британії // Наше місто. – 2025. – 14 серп. – С. 4 : фот. кольор.

34. Чудова новина для читачів // Життя Старокостянтинівщини. – 2025. – 14 серп. – С. 6 : фот.

Поповнення фондів КЗК «Централізована бібліотечна система» Старокостянтинівської міської ради англomовними книгами завдяки партнерській ініціативі Be Book та Kateryna Rolonska.

35. «Співаймо для тебе, Україно!»: у Старокостянтиніві відбувся концерт до Дня Прапора та Незалежності // Наше місто. – 2025. – 28 серп. – С. 5 : фот. кольор.

Захід на території КЗК «Централізована бібліотечна

система» Старокостянтинівської міської ради.

36. У Старокостянтиніві обговорили цифрове майбутнє громади // Наше місто. – 2025. – 11 верес. – С. 3 : фот.

Захід у КЗК «Централізована бібліотечна система» Старокостянтинівської міської ради.

37. Підготовка до експертної комісії: старокостянтинівці отримали слушні поради від спеціаліста ЕКОПФО [Електронний ресурс] // Starkon.City. – Електрон. дані. – [б. м.], 2025. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/435278/pidgotovka-do-ekspertnoi-komisii-starokostyantynivci-otrimali-slushni-poradi-vid-specialista-ekopfo>. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 13.09.2025.

Захід у КЗК «Централізована бібліотечна система» Старокостянтинівської міської ради.

38. У [Старокостянтинів. центр.] бібліотеці зіграли у «Старокостянтинівський ПАН» [гру, створену на основі історії та колориту м. Старокостянтинів] // Наше місто. – 2025. – 18 верес. – С. 5 : фот. кольор.

39. «Історична пліткаря» [Електронний ресурс] // Starkon.City. – Електрон. дані. – [б. м.], 2025. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/435798/novini-tizhnya>. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 19.09.2025.

Проект у КЗК «Централізована бібліотечна система» Старокостянтинівської міської ради.

40. Майстерня добра: у [Старокостянтинів.] дитячій бібліотеці створювали обереги для дому [Електронний ресурс] // Starkon.City. – Електрон. дані. – [б. м.], 2025. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/435798/novini-tizhnya>. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 19.09.2025.

41. Творча зустріч з письменницею Ольгою Саліпою [Електронний ресурс] // Starkon.City. – Електрон. дані. – [б. м.], 2025. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/435798/novini-tizhnya/>. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 19.09.2025.

Захід у КЗК «Централізована бібліотечна система» Старокостянтинівської міської ради

42. У [Старокостянтинів. центр.] бібліотеці зіграли в «Старокостянтинівський ПАН» [Електронний ресурс] // Starkon.City. – Електрон. дані. – [б. м.], 2025. – Режим доступу:

<https://starkon.city/articles/435798/novini-tizhnya>. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 19.09.2025.

43. День міста у Старокостянтинові: дівора розважалася майстер-класами та вікториною [Електронний ресурс] // Starkon.City. – Електрон. дані. – [б. м.], 2025. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/436291/den-mista-u-starokostyantynovi-ditvora-rozvazhalasya-majster-klasami-ta-viktorinoyu>. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 20.09.2025.

Участь фахівців КЗК «Централізована бібліотечна система» Старокостянтинівської міської ради та бібліотеки для дітей.

44. День міста у Старокостянтинові: відзначення, майстер-класи, зворушливі вітання // Наше місто. – 2025. – 25 верес. – С. 1 : фот. кольор.

Заходи на алеї біля КЗК «Централізована бібліотечна система» Старокостянтинівської міської ради.

45. Зустріч з Ольгою Саліпою – сучасною авторкою // Життя Старокостянтинівщини. – 2025. – 25 верес. – С. 6 : фот.

Захід у КЗК «Централізована бібліотечна система» Старокостянтинівської міської ради.

46. Мельничук М. Шановні бібліотекарі та книголюби Старокостянтинівщини! / М. Мельничук, О. Степанишин // Життя Старокостянтинівщини. – 2025. – 25 верес. – С. 1; Наше місто. – 2025. – 25 верес. – С. 1.

Вітання для бібліотекарів з нагоди Всеукраїнського дня бібліотек від Старокостянтинівського міського голови та секретаря Старокостянтинівської міської ради.

47. На алеї біля [Старокостянтинів.] центральної публічної бібліотеки пройшли майстер-класи для дівори та вікторина [в межах відзначення 816-ї річниці з часу заснування м. Старокостянтинів] // Життя Старокостянтинівщини. – 2025. – 25 верес. – С. 4 : фот.

48. Сусугурова С. 30 вересня – Всеукраїнський день бібліотек // Життя Старокостянтинівщини. – 2025. – 25 верес. – С. 6 : фот.

Історія розвитку бібліотечної справи у місті Старокостянтинів.

49. У [Старокостянтинів. центр.] бібліотеці зіграли у «Старокостянтинівський ПАН» [гру, створену на основі історії та колориту м. Старокостянтинів] // Наше місто. – 2025. – 25 верес. – С. 3 : фот.

50. Бібліотеки, що надихають: книги від військових, підтримка захисників і нові проєкти [Електронний ресурс] // Starkon.City. – Електрон. дані. – [б. м.], 2025. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/437492/biblioteki-scho-nadihayut-knigi-vid-vijskovih-pidtrimka-zahisnikiv-i-novi-proyekti>. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 30.09.2025.

Про бібліотеки Старокостянтинівської міської ТГ до Всеукраїнського дня бібліотек.

51. Бібліотеки, що надихають: книги від військових, підтримка захисників і нові проєкти // Наше місто. – 2025. – 2 жовт. – С. 5 : фот. кольор.

Про КЗК «Централізована бібліотечна система» Старокостянтинівської міської ради до Всеукраїнського дня бібліотек.

52. Психологічне здоров'я в громадах – цикл навчання // Життя Старокостянтинівщини. – 2025. – 2 жовт. – С. 5 : фот.

Захід у КЗК «Централізована бібліотечна система» Старокостянтинівської міської ради.

53. Наша [Старокостянтинів.] бібліотечна система – одна з найкращих в Україні // Життя Старокостянтинівщини. – 2025. – 9 жовт. – С. 6 : фот.

Урочистості з нагоди Всеукраїнського дня бібліотек.

54. Це не вирок: як старокостянтинівці розвінчували міфи про діабет разом із ендокринологом [Електронний ресурс] // Starkon.City. – Електрон. дані. – [б. м.], 2025. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/438637/ce-ne-virok-yak-starokostyantynivci-rozvinchuvali-mifi-pro-diabet-razom-iz-endokrinologom>. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 09.10.2025.

Захід у КЗК «Централізована бібліотечна система» Старокостянтинівської міської ради.

55. Світ барв і натхнення: у Старокостянтиніві відсвяткували День художника та посвятили першачків [дит. худ. школи та Самчиків. худ. школи ТНДП мистецтва] // Наше місто.

– 2025. – 16 жовт. – С. 5 : фот. кольор.

*Захід у КЗК «Централізована бібліотечна система»
Старокостянтинівської міської ради.*

56. Це не вирок: як старокостянтинівці розвінчували міфи про діабет із ендокринологом [Світлавою Лисюк] // Наше місто.

– 2025. – 16 жовт. – С. 3 : фот.

*Захід у КЗК «Централізована бібліотечна система»
Старокостянтинівської міської ради.*

57. «Читай за донат»: старокостянтинівчанка [Анна Мудренко] створила благодійну бібліотеку, щоб допомагати військовим // Наше місто. – 2025. – 16 жовт. – С. 3 : фот.

58. Старокостянтинівська громада долучилася до Всеукраїнського диктанту національної єдності [Електронний ресурс] // Starkon.City. – Електрон. дані. – [б. м.], 2025. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/440852/starokostyantynivska-gromada-doluchilasya-do-vseukrainskogo-radiodiktantu-nacionalnoi-yednosti>. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 28.10.2025.

*Захід у КЗК «Централізована бібліотечна система»
Старокостянтинівської міської ради та інших закладах.*

59. Старокостянтинівська громада долучилася до Всеукраїнського радіодиктанту національної єдності // Наше місто. – 2025. – 30 жовт. – С. 5 : фот. кольор.

*За участю фахівців КЗК «Централізована бібліотечна система»
Старокостянтинівської міської ради.*

60. У Старокостянтинівській бібліотеці [для дітей] презентували нову книгу [«Таємниця Чарівної Криниці Дощу»] Оксани Радушинської // Життя Старокостянтинівщини. – 2025. – 30 жовт. – С. 4 : фот.

61. У дитячому просторі Старокостянтинівської ЦБС відбулася презентація нової казкової повісті Оксани Радушинської [Електронний ресурс] // Starkon.City. – Електрон. дані. – [б. м.], 2025. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/440978/novini-voyennogo-stanu-starokostyantynivschina->. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 31.10.2025.

62. Мистецтво, що об'єднує громаду: у Старокостянтинові відзначили день працівників культури // Наше місто. – 2025. – 13 листоп. – С. 1-2 : фот. кольор.

*Захід у КЗК «Централізована бібліотечна система»
Старокостянтинівської міської ради.*

63. Відбулася відкрита зустріч з керівництвом Старокостянтинівської лікарні [Електронний ресурс] // Starkon.City. – Електрон. дані. – [б. м.], 2025. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/442634/novini-starokostyantynivschini->. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 14.11.2025.

*Захід у КЗК «Централізована бібліотечна система»
Старокостянтинівської міської ради.*

64. Творчий діалог [Електронний ресурс] // Starkon.City. – Електрон. дані. – [б. м.], 2025. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/443796/novini-starokostntynivschini-peremoga-v-konkursi-blagodijnist-ta-cikavi-zustrichi>. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 21.11.2025.

*Зустріч із письменницею Віоліною Ситнік у КЗК
«Централізована бібліотечна система»
Старокостянтинівської міської ради.*

65. Клуб «Родина» провів яскравий фольклорний вечір «Будемо гуляти – калиту кусати» [Електронний ресурс] // Starkon.City. – Електрон. дані. – [б. м.], 2025. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/444601/novini-voyennogo-chasu->. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 28.11.2025.

*Захід у КЗК «Централізована бібліотечна система»
Старокостянтинівської міської ради.*

66. Льодяна майстерня у [Старокостянтинів.] дитячій бібліотеці: як пройшов день зимових див [Електронний ресурс] // Starkon.City. – Електрон. дані. – [б. м.], 2025. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/444938/lodyana-majsternya-u-dityachij-biblioteci-yak-projshov-den-zimovih-div>. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 30.11.2025.

67. «А молодість на паузу не поставиш»: як клуб інтелектуальних ігор у Старокостянтиніві став місцем зустрічей та сили // Наше місто. – 2025. – 4 груд. – С. 3 : фот.

*Заходи у КЗК «Централізована бібліотечна система»
Старокостянтинівської міської ради.*

68. Льодяна Майстерня у [Старокостянтинів.] дитячій бібліотеці: як пройшов день зимових див // Наше місто. – 2025. – 4 груд. – С. 5 : фот. кольор.

69. Молодість на паузу не поставиш: історія клубу інтелектуальних ігор у Старокостянтинові [Електронний ресурс] // Starkon.City. – Електрон. дані. – [б. м.], 2025. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/445320/a-molodist-na-pauzu-ne-postavish-yak-klub-intelektualnih-igor-stav-miscem-zustrichej-ta-sili>. – Назва з титул. екрана. – Дата звернення: 05.12.2025.

Діє на базі КЗК «Централізована бібліотечна система» Старокостянтинівської міської ради.

70. Коли молодь має голос: у Старокостянтинові презентували ініціативи, що змінюють громаду [Електронний ресурс] // Starkon.City. – Електрон. дані. – [б. м.], 2025. – Режим доступу: <https://starkon.city/articles/446817/koli-molod-maye-golos-u-starokostyantynovi-prezentuvali-iniciativi-scho-zminyuyut-gromadu>. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 15.12.2025.

Зустріч лідерів молодіжних ініціатив громади у КЗК «Централізована бібліотечна система» Старокостянтинівської міської ради.

71. Коли молодь має голос: у Старокостянтинові презентували ініціативи, що змінюють громаду // Наше місто. – 2025. – 18 груд. – С. 1, 3 : фот. кольор.

Захід у КЗК «Централізована бібліотечна система» Старокостянтинівської міської ради.

72. Світло, яке не згасити: у Старокостянтинові попри блекаут відбувся [автент. регіон.] фестиваль «Додому на Різдво» // Наше місто. – 2025. – 25 груд. – С. 5 : фот. кольор.

Захід у КЗК «Централізована бібліотечна система» Старокостянтинівської міської ради.

Старосинявська селищна ТГ

1. Чудовий подарунок під ялинку // Колос. – 2025. – 1 січ. – С. 2 : фот.

Планшет для КЗ «Старосинявська центральна бібліотека Старосинявської селищної ради» за участь у проєкті «Здобуття цифрових навичок у бібліотеках-Хабах цифрової освіти».

2. Виставка однієї книги «Оце і є моя війна» // Колос. – 2025. – 14-27 лют. – С. 2 : фот.

Захід у КЗ «Старосинявська центральна бібліотека Старосинявської селищної ради».

3. 90 років. Цікавих, творчих, сповнених подіями // Колос. – 2025. – 14-27 лют. – С. 6 : фот.

Захід у КЗ «Старосинявська центральна бібліотека Старосинявської селищної ради» з нагоди 90-річного ювілею газети «Колос».

4. «Навчання протягом життя» // Колос. – 2025. – 14-27 лют. – С. 3 : фот.

Тренінг у КЗ «Старосинявська центральна бібліотека Старосинявської селищної ради» до Дня безпечного Інтернету.

5. Данілкович Н. «День Конституції: Історія і факти» // Колос. – 2025. – лип. – С. 3 : фот.

Круглий стіл у КЗ «Старосинявська центральна бібліотека Старосинявської селищної ради».

6. Низький уклін та шана матерям Героїв // Колос. – 2025. – лип. – С. 5 : фот.

Захід у КЗ «Старосинявська центральна бібліотека Старосинявської селищної ради».

7. Школа сільського бібліотекаря в Сьомаках // Трудівник Полісся. – 2025. – 9 жовт. – С. 7 : фот.

Заняття на базі бібліотеки-філії с. Сьомаки КЗ «Старосинявська центральна бібліотека» Старосинявської селищної територіальної громади.

8. Сто років між сторінками часу // Колос. – 2025. – 30 груд. – С. 3 : фот.

Ювілей КЗ «Старосинявська центральна бібліотека Старосинявської селищної ради».

Теофіпольська селищна ТГ

1. Кислюк С. «Пісня тисячі голосів» у Новоставцях // Життя Теофіпольщини. – 2025. – 3 квіт. – С. 4 : фот.

Засідання клубу «Ліра» у Новоставецькій сільській бібліотеці з нагоди відзначення Національного тижня читання поезії.

2. У День Української Державності // Життя Теофіпольщини. – 2025. – 17 лип. – С. 3 : фот.

Інтерактивна година «Моя країна! Моя держава!» в Ординському сільському будинку культури, під час якої експонувалася книжкова виставка «Тисячолітній спадок української державності», організована бібліотекарем Ларисою Сапогою.

Хмельницька міська ТГ

1. Козицька Т. Бібліотека в селі: серце громади та осередок знань: з досвіду роботи Централізованої бібліотечної системи Хмельницької міської територіальної громади // Бібліотечна планета. – 2025. – № 2. – С. 17-22.

* * *

2. «А музика звучить»... // Вісник Деражнянщини. – 2025. – 6 берез. – С. 5 : фот. кольор.

Творчий вечір Ольги Ковпак в Хмельницькій міській центральній бібліотеці.

3. У Пирогівцях презентували Центр «ДОБРО» [Електронний ресурс] // Проскурів : [офіц. сайт]. – Електрон. дані. – Режим доступу: <https://proskurivplus.km.ua/novyny/u-pyrogivczyah-prezentuvaly-czentr-dobro/>. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 21.01.2025.

Пироговецька бібліотека-філія № 18 стала переможницею Бюджету участі 2024 року в категорії «Соціальна підтримка, інклюзія Захисників і Захисниць України та членів їхніх сімей».

4. У Хмельницькому розгорнули виставку про штучний інтелект [Електронний ресурс] // День за днем : [офіц. сайт]. – Електрон. дані. – Режим доступу: <https://denzadnem.com.ua/khmelnychchyna/203288>. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 16.02.2025.

5. Творчий вечір у бібліотеці // Проскурів. – 2025. – 1 трав. – С. 6 : фот. кольор.

Зустріч із Русланом Горовим, письменником, журналістом, музикантом, у Хмельницькій міській центральній бібліотеці.

6. Руса Т. Формат – українізація і публічність // Проскурів. – 2025. – 12 черв. – С. 6 : фот. кольор.

Про Хмельницьку міську ЦБС.

7. «Останній бандерівець» – «золота річ» для тих, хто мужніє [Електронний ресурс] // Проскурів : [офіц. сайт]. – Електрон. дані. – Режим доступу: <https://proskurivplus.km.ua/novyny/ostannij-banderivecz-zolota-rich-dlya-tyh-hto-muzhniye/>. – Назва з титул. екрана. – Дата перегляду: 21.10.2025.

Презентація книги Петра Воробєя у Хмельницькій центральній бібліотеці.

8. Місце підтримки – в бібліотеці // Проскурів. – 2025. – 13 листоп. – С. 2 : фот.

Презентація проєкту «КІДЗ» у бібліотеці-філії № 14 Хмельницької ЦБС спільно з активістами ГО «Жіночий хаб».

Чорноострівська селищна ТГ

Саянок Ю. «Я знову повернулася сюди...» : світлої пам'яті [письмен.] Людмили Кірик-Радомської (1948–2005) // Жінка. – 2025. – серп. – С. 38-39 : фот. кольор.

Автор – директорка КЗ «Центральна бібліотека Чорноострівської селищної ради».

Ярмолинецька селищна ТГ

1. Поетичний світ Катерини Бучуляк // Вперед. – 2025. – 30 січ. – С. 5 : фот.

Вітання для письменниці-ювілярки від колективу Ярмолинецької центральної бібліотеки.

2. Гуменюк А. Відкриваються невідомі сторінки історії // Вперед. – 2025. – 6 лют. – С. 4 : фот.

Презентація фільму «Коли співають мертві...» Василя Горбатюка в Ярмолинецькій центральній бібліотеці.

3. Мартинюк З. Рідна мова – джерело душі // Вперед. – 2025. – 27 лют. – С. 2 : фот.

Зустріч із Миколою Побережним, головою Ярмолинецького осередку Всеукраїнського товариства «Просвіта» імені Т. Г. Шевченка, та Аллою Гуменюк, директоркою ПП «Редакція газети «Вперед», поетесою,

журналісткою, в Ярмолинецькій центральній бібліотеці до Дня рідної мови.

4. На перехресті слова: поет і журналіст // Вперед. – 2025. – 27 лют. – С. 5 : фот.

Вітання для поета-ювіляра Бориса Фурмана від колективу Ярмолинецької центральної бібліотеки.

5. Поезія, що торкається душі // Вперед. – 2025. – 6 берез. – С. 4 : фот.

Про Лесю Статкевич із с. Савинці, членкиню клубу «Автограф», що діє при Ярмолинецькій центральній бібліотеці.

6. Тарасове слово живе // Вперед. – 2025. – 13 берез. – С. 4 : фот.

Захід «Єднаймо душу словом Кобзаря» в Ярмолинецькій центральній бібліотеці, присвячений Шевченківським дням.

7. Пам'яті поета // Вперед. – 2025. – 20 берез. – С. 3 : фот.

Година пам'яті поета Миколи Коваля із с. Боднарівка в Ярмолинецькій центральній бібліотеці.

8. Її слово – як весна: ніжне, квітуче, щире, живе // Вперед. – 2025. – 17 квіт. – С. 4 : фот.

Вітання для письменниці-ювілярки Тетяни Безушко-Граб від колективу Ярмолинецької центральної бібліотеки.

9. Слободян О. Відроджуємо писанкарство // Вперед. – 2025. – 17 квіт. – С. 3 : фот.

Майстерклас із писанкарства в Ярмолинецькій центральній бібліотеці.

10. Ярмолинці: шлях крізь віки до майбутнього // Вперед. – 2025. – 17 квіт. – С. 5 : фот.; 1 трав. – С. 5 : фот.

Серія матеріалів, які підготували фахівці Ярмолинецької центральної бібліотеки до 625-річчя з часу першої писемної згадки про селище Ярмолинці.

11. Слободян А. Літературна дегустація // Вперед. – 2025. – 24 квіт. – С. 7 : фот.

Презентація книги «Абрикосове вино» Наталії Михайлової, переселенки з Луганицини, в Ярмолинецькій центральній бібліотеці в рамках обласного форуму «Книжкова весна на Хмельниччині».

12. Гуменюк А. Фестиваль весни і миру // Вперед. – 2025. – 1 трав. – С. 2 : фот.

Участь фахівців Ярмолинецької центральної бібліотеки у благодійній ярмарці.

13. Гуменюк А. Квітувала радість дитинства // Вперед. – 2025. – 5 черв. – С. 3 : фот.

Участь фахівців Ярмолинецької центральної бібліотеки у заході до Дня захисту дітей.

14. Граб А. Журналісти – важливі // Вперед. – 2025. – 12 черв. – С. 1 : фот.

Захід до Дня журналіста в Ярмолинецькій центральній бібліотеці.

15. Про співпрацю та безпеку громад // Вперед. – 2025. – 12 черв. – С. 5 : фот.

Робоча нарада під головуванням начальника Хмельницької райвійськкадрової адміністрації Костянтина Кордонського в Ярмолинецькій центральній бібліотеці.

16. Купчак О. Довіriamo довкілля малечі // Вперед. – 2025. – 26 черв. – С. 4 : фот. кольор.

Екологічний захід в Ярмолинецькій дитячій бібліотеці.

17. Купчак О. Безпечні літні канікули // Вперед. – 2025. – 3 лип. – С. 6 : фот.

Профілактичний захід «Безпека під час літніх канікул» в Ярмолинецькій дитячій бібліотеці.

18. Подарунок для юних читачів // Вперед. – 2025. – 17 лип. – С. 2 : фот.

Нові книги, які надійшли в Ярмолинецьку дитячу бібліотеку з обмінного фонду Публічної бібліотеки імені Лесі Українки.

19. Коцюба П. Шаховий турнір // Вперед. – 2025. – 24 лип. – С. 6 : фот.

Оголошення про шаховий турнір у Ярмолинецькій центральній бібліотеці.

20. Маленькими кроками – до великої перемоги // Вперед. – 2025. – 24 лип. – С. 4 : фот.

Допомога ЗСУ за допомогою сувенірних лотів, представлених Ярмолинецькою центральною бібліотекою.

21. Змагались юні читачі // Вперед. – 2025. – 31 лип. – С. 4 : фот.

Щорічний конкурс «Лідер читання – 2025» в Ярмолинецькій дитячій бібліотеці.

22. Ляховська Н. Мандрівка у світ традиційної кухні // Вперед. – 2025. – 31 лип. – С. 5 : фот.

Зустріч із представниками Вінковеччини Евеліною Хомишеною та її ученицею Анастасією Атаманюк у бібліотеці с. Нове Село.

23. Чайка А. Квітковий оазис від юних художників // Вперед. – 2025. – 31 лип. – С. 5 : фот.

Оновлення автобусної зупинки у с. Кадіївка користувачами місцевої бібліотеки.

24. Книжкове ППО: літо, книги та справжні друзі // Вперед. – 2025. – 7 серп. – С. 5 : фот.

Бібліопікнік у бібліотеці-філії с. Косогірка, що на Ярмолинеччині.

25. Купчак О. Свято творчості, енергії та натхнення // Вперед. – 2025. – 14 серп. – С. 5 : фот.

Зустріч із письменницею Тетяною Безушко-Граб в Ярмолинецькій центральній бібліотеці з нагоди Дня молоді.

26. Їх об'єднує культура // Вперед. – 2025. – 21 серп. – С. 8 : фот.

Робоча нарада за участю Алли Гуменюк, начальника відділу культури, туризму та релігії, в Ярмолинецькій центральній бібліотеці.

27. Гостинці для воїнів // Вперед. – 2025. – 28 серп. – С. 8 : фот.

Допомога ЗСУ від Ярмолинецької громади, в т. ч. працівників Ярмолинецької центральної бібліотеки.

28. З подякою за мужність та незламність // Вперед. – 2025. – 28 серп. – С. 5 : фот.

Зустріч із ветеранами російсько-української війни в Ярмолинецькій центральній бібліотеці.

29. Бібліотека – хаб цифрової освіти // Вперед. – 2025. – 11 верес. – С. 6 : фот.

Навчання в бібліотеці-філії села Косогірка, що на Ярмолинеччині, у рамках ініціативи «Дія. Освіта».

30. Мартинюк З. «Літаю, творю, бо така моя доля» // Вперед. – 2025. – 11 верес. – С. 2 : фот.

Презентація книги поетеси Наталії Піскун в Ярмолинецькій центральній бібліотеці.

31. Юні читачі відкривали красу рідного слова // Вперед. – 2025. – 11 верес. – С. 3 : фот.

Магерівські читання, проведені фахівцями Ярмолинецької бібліотеки для дітей й приурочені дню народження письменника Миколи Магери.

32. Залецька Є. 95 років життєвої мудрості // Вперед. – 2025. – 18 верес. – С. 4 : фот.

Автор – бібліотекарка бібліотеки-філіалу с. Баранівка. Про ювілей Людмили Іванівни Жук, жительки цього села.

33. Мазій Л. Ім'я, що залишилось у медицині // Вперед. – 2025. – 18 верес. – С. 5 : фот.

Автор – провідна бібліографка-красзнавиця Ярмолинецької центральної бібліотеки. Про Петра Васильовича Лиса, ученого, лікаря, доктора медичних наук, професора із с. Грабина, що нині входить у склад селища Ярмолинці.

34. Світло слова Миколи Коваля // Вперед. – 2025. – 18 верес. – С. 5 : фот.

У статті є згадка про Ярмолинецьку центральну бібліотеку та про поета із с. Боднарівка.

35. Гуменюк А. 30 вересня Всеукраїнський День бібліотек // Вперед. – 2025. – 25 верес. – С. 5 : фот.

Привітання для фахівців бібліотек Ярмолиниччини від начальниці відділу культури, туризму та релігії Ярмолинецької селищної ради.

36. Купчак О. Книги як поклик серця // Вперед. – 2025. – 25 верес. – С. 5 : фот.

Про Михайла Тимофійовича Мельника, завідуючого бібліотекою-філіалом с. Шарівка.

37. Мазій Л. Поезія Людмили Савчук – чарівний ключ до дитячих сердець // Вперед. – 2025. – 25 верес. – С. 7 : фот.

Автор – провідна бібліографка-красзнавиця Ярмолинецької центральної бібліотеки.

38. Слободян О. 30 вересня Всеукраїнський День бібліотек // Вперед. – 2025. – 25 верес. – С. 5 : фот.

Привітання директорки Ярмолинецької центральної бібліотеки.

39. Купчак О. Бібліотека – це більше, ніж просто книги // Вперед. – 2025. – 2 жовт. – С. 3 : фот.

Захід в Ярмолинецькій центральній бібліотеці з нагоди Всеукраїнського дня бібліотек.

40. Гуменюк А. Голос поета звучить крізь роки // Вперед. – 2025. – 9 жовт. – С. 8 : фот.

Вшанування пам'яті польського поета Мавриція Гославського у с. Косогірка на Ярмолиниччині за участю завідувачки бібліотеки-філії села Юлії Сметани.

41. Купчак О. Мистецтво, що освітлює темряву війни // Вперед. – 2025. – 9 жовт. – С. 5 : фот.

Захід в Ярмолинецькій центральній бібліотеці, присвячений Дню захисників і захисниць України.

42. Кіно вчить говорити про доброту // Вперед. – 2025. – 16 жовт. – С. 2 : фот.

Захід «Кінозал під відкритим небом» у бібліотеці-філіалі с. Томашівка Ярмолинецької центральної бібліотеки.

43. Подільське слово торкає душу та об'єднує серця // Вперед. – 2025. – 30 жовт. – С. 6 : фот.

Презентація 21-го випуску альманаху «Медобори» Хмельницького обласного осередку Всеукраїнської творчої спілки «Конгрес літераторів України» в Ярмолинецькій центральній бібліотеці до Дня української писемності та мови.

44. Бібліотека її життя – любов до людей і слова // Вперед. – 2025. – 6 листоп. – С. 8 : фот.

Про Євдокію Федорівну Трачук, ексзавідуючу Ярмолинецької центральної дитячої бібліотеки.

45. Гуменюк А. Культура – основа української ідентичності // Вперед. – 2025. – 6 листоп. – С. 5 : фот.

У статті є згадка про Ярмолинецьку центральну бібліотеку та сільські бібліотеки-філії Ярмолинецької ТГ.

46. Мазій Л. Майстриня, що ткала красу своєї землі // Вперед. – 2025. – 6 листоп. – С. 6 : фот.

Автор – провідна бібліографка-краєзнавиця Ярмолинецької центральної бібліотеки. Про Олену Йосипівну Француз, членкиню Спілки художників СРСР, заслуженого майстра народної творчості УРСР, із с. Березівка, що нині входить до складу селища Ярмолиниці.

47. Сметана Ю. Творчість – цілющі ліки для душі // Вперед. – 2025. – 6 листоп. – С. 4 : фот.

Автор – завідувача бібліотекою-філією с. Косогірка.

48. Граб А. Культура – це душа народу, а люди, які її творять, – його серце // Вперед. – 2025. – 13 листоп. – С. 3 : фот.

Урочистості з нагоди Всеукраїнського дня працівників культури та майстрів народного мистецтва, під час яких було відзначено і бібліотечних працівників Ярмолинецької селищної ТГ.

49. Зв'язок України і Польщі: крізь призму історії // Вперед. – 2025. – 13 листоп. – С. 5 : фот.

Захід в Ярмолинецькій центральній бібліотеці, присвячений Дню Незалежності Польщі.

50. Мартинюк З. Мистецтво народжується з душі // Вперед. – 2025. – 13 листоп. – С. 5 : фот.

Творча зустріч із письменницею Наталією Латун в Ярмолинецькій центральній бібліотеці.

51. Культура прав людини – через документальне кіно // Вперед. – 2025. – 20 листоп. – С. 6 : фот.

Перший кінопоказ документального кіно в межах Кіноклубу медіапросвіти з прав людини Docudays UA в Ярмолинецькій центральній бібліотеці.

52. Пам'ять про поета живе на його малій батьківщині // Вперед. – 2025. – 20 листоп. – С. 6 : фот.

Вшанування пам'яті польського поета Мавриція Гославського у с. Косогірка на Ярмолинеччині за участю фахівців бібліотек.

53. Дитячі мрії оживають // Вперед. – 2025. – 27 листоп. – С. 6 : фот.

Пізнавальне свято «Іграшки з бабусиної скрині» в Ярмолинецькій бібліотеці для дітей.

54. Святий Миколай подарував дітлахам зимову казку // Вперед. – 2025. – 11 груд. – С. 5 : фот.

Захід в Ярмолинецькій бібліотеці для дітей.

ШЕПЕТІВСЬКИЙ РАЙОН

Берездівська сільська ТГ

Охоронець рідного слова // Трудівник Полісся. – 2025. – 9 жовт. – С. 7 : фот.

Магерівські читання у Дяківській сільській бібліотеці Берездівської сільської ТГ.

Білогірська селищна ТГ

1. «Майбутнє планети у наших руках: юні художники творять екологічне майбутнє» // Життя і слово. – 2025. – 21 берез. – С. 7 : фот.

Міжнародний конкурс дитячого малюнка у КЗ «Білогірська центральна бібліотека».

2. Особська Л. «І буде життя»: у Білогір'ї презентували роман Олени Прокопчук [із с. Окіп] // Життя і слово. – 2025. – 11 квіт. – С. 5 : фот.

Захід, проведений КЗ «Білогірська центральна бібліотека» спільно з Білогірським центром культури і дозвілля.

3. Казкове літо з феями: пізнавально-розважальний бібліомікс у бібліотеці // Життя і слово. – 2025. – 4 лип. – С. 7 : фот.

Захід у КЗ «Білогірська центральна бібліотека».

4. Дзицюк А. Борщ вариться – громада єднається // Життя і слово. – 2025. – 19 верес. – С. 4, 6 : фот.

Фестиваль борщу у с. Квітневе Білогірської селищної територіальної громади Шепетівського району, до якого долучилися бібліотечні працівники цієї громади та Сушовецької бібліотеки-філії.

5. Українське слово – нескорене: відзначили День писемності та мови // Життя і слово. – 2025. – 31 жовт. – С. 4, 8 : фот.

За участю бібліотечних фахівців.

6. Білогірська громада долучилася до пілотного проекту «Бібліотеки для всіх» // Життя і слово. – 2025. – 28 листоп. – С. 3 :

фот.

Проект реалізується у КЗ «Білогірська центральна бібліотека».

Ізяславська міська ТГ

1. Гайдашук Т. Стежками Василя Івановича Кравчука // Зоря Надгориння. – 2025. – 19 черв. – С. 1 : фот.

Традиційний бібліотечний велокрос КЗ «Ізяславська центральна бібліотека» Ізяславської міської ради.

2. Весна співає словом Кобзаря // Зоря Надгориння. – 2025. – 27 берез. – 3 квіт. – С. 4.

Захід за участю фахівців КЗ «Ізяславська центральна бібліотека» Ізяславської міської ради.

Нетішинська міська ТГ

1. Кушнерук О. «Натхнення»: 25 років творчого шляху // Нетішинський вісник. – 2025. – 27 лют. – С. 5.

Літературне об'єднання діє при КЗ «Публічна бібліотека Нетішинської міської ТГ».

2. Кушнерук О. 25 років творчості та натхнення. Літературне об'єднання «Натхнення» відзначило 25-річний ювілей // Нетішинський вісник. – 2025. – 3 квіт. – С. 5.

Літературне об'єднання діє при КЗ «Публічна бібліотека Нетішинської міської ТГ».

3. Руцький М. Російсько-українська війна: ми не станем на коліна // Нетішинський вісник. – 2025. – 8 трав. – С. 4 : фот.

Презентація книги «Ми не станем на коліна. Вторгнення» Миколи Руцького у КЗ «Публічна бібліотека Нетішинської міської ТГ».

4. Косік Г. Материнське серце єднає народи // Нетішинський вісник. – 2025. – 15 трав. – С. 4 : фот.

Зустріч представників української і польських громад до Дня матері в КЗ «Публічна бібліотека Нетішинської міської ТГ».

5. Власюк Л. Письменниця, науковиця, горянка Іванна Стеф'юк: «Я не натішуся Нетішином» // Перспектива. – 2025. –

30 трав. – С. 3.

Зустріч із письменницею у КЗ «Публічна бібліотека Нетішинської міської ТГ».

6. До Нетішина завітала письменниця Іванна Стеф'юк [з Івано-Франків.] // Нетішинський вісник. – 2025. – 5 черв. – С. 3 : фот.

Захід у КЗ «Публічна бібліотека Нетішинської міської ТГ».

7. Власюк Л. Дара Корній: «Зі злом домовлятися не можна, воно вміє чекати» // Перспектива. – 2025. – 13 черв. – С. 4.

Зустріч із письменницею у КЗ «Публічна бібліотека Нетішинської міської ТГ».

8. Коли говорить серце: зустріч з місцевою письменницею Ольгою Марчук // Нетішинський вісник. – 2025. – 19 черв. – С. 4 : фот.

Захід у КЗ «Публічна бібліотека Нетішинської міської ТГ».

9. Кушнерук О. На творчій межі: міжрегіональна зустріч поетів та прозаїків // Нетішинський вісник. – 2025. – 17 лип. – С. 4 : фот. кольор.

Захід у КЗ «Публічна бібліотека Нетішинської міської ТГ».

10. Бялковська В. Все починається з книги / розмову із заст. дир. Нетішин. центр. бібл. системи по роботі з дітьми В. Бялковською вела Н. Котлінська // Наддністрянська правда. – 2025. – 24 лип. – С. 2 : фот.

11. Шустерук О. Побачила світ книга про медицину Нетішина // Нетішинський вісник. – 2025. – 30 жовт. – С. 5 : фот.

Презентація книги Віктора Гусарова та фахівців книгозбірні – Тетяни Дідич і Наталії Чупилки у КЗ «Публічна бібліотека Нетішинської міської ТГ».

12. У світі творчого і щирого слова // Трудівник Полісся. – 2025. – 11 груд. – С. 4 : фот.

Зустріч із Русланою Чернюк, журналісткою, редакторкою, членкинею НСЖУ, у КЗ «Публічна бібліотека Нетішинської міської ТГ».

13. Косік Г. Творчий вечір Руслани Чернюк // Нетішинський вісник. – 2025. – 18 груд. – С. 4 : фот.

Зустріч із журналісткою, членкинею НСЖУ у КЗ «Публічна бібліотека Нетішинської міської ТГ».

14. Панчук М. Несе духовну радість у серця людей // Трудівник Полісся. – 2025. – 18 груд. – С. 7 : фот.

Презентація збірки духовно-патріотичних пісень «Крок віри в Божественні двері» Зої Стрихарчук у КЗ «Публічна бібліотека Нетішинської міської ТГ».

Полонська міська ТГ

Нагорна А. Бібліотека – це простір довіри, пам'яті та надії // Новий шлях. – 2025. – 25 верес. – С. 3 : фот.

Про бібліотеки Полонської міської ТГ.

Славутська міська ТГ

1. Караван М. «Буде тобі враже, як ЗСУ вмаже...» // Трудівник Полісся. – 2025. – 5 черв. – С. 3 : фот.

Зустріч із Русланом Горовим, письменником, журналістом, режисером, у Славутській міській бібліотеці Славутської ТГ.

2. «Що воно таке?...» // Трудівник Полісся. – 2025. – 9 жовт. – С. 7 : фот.

Зустріч з Анастасією Євдокимовою, авторкою енциклопедії «Що воно таке? Українська література», у Славутській міській бібліотеці Славутської ТГ.

Улашанівська сільська ТГ

1. Листопад М. «Джерелам душі» – 10 років // Трудівник Полісся. – 2025. – 13 лют. – С. 7 : фот.

Ювілей клубу та презентація книги «Сіль славутської землі» у КЗ «Публічна бібліотека Улашанівської сільської ради».

2. Левчунець О. Книга материнського болю і любові // Трудівник Полісся. – 2025. – 15 трав. – С. 5 : фот.

Презентація книги «Мами» Марії Матіос у КЗ «Публічна бібліотека Улашанівської сільської ради».

3. Левчунець О. Презентація книги М. Дочинця // Трудівник Полісся. – 2025. – 10 лип. – С. 7.

Захід у КЗ «Публічна бібліотека Улашанівської сільської ради».

4. Політіка Н. Нова книга «Твоя навіки...» // Трудівник Полісся. – 2025. – 14 серп. – С. 5 : фот.

Онлайн-презентація книги Надії Гуменюк у КЗ «Публічна бібліотека Улашанівської сільської ради».

5. Золота сторінка в історії бібліотеки // Трудівник Полісся. – 2025. – 16 жовт. – С. 3 : фот.

Зустріч із Людмилою Красицькою, праправнучкою Тараса Шевченка по сестрі Катерині, поетесою, журналісткою, а також Василем Власюком, головою профспілки освітян Славутчини, у КЗ «Публічна бібліотека Улашанівської сільської ради».

6. Караван М. Коли читання перемагає страх... // Трудівник Полісся. – 2025. – 6 листоп. – С. 7 : фот.

Про КЗ «Публічна бібліотека Улашанівської сільської ради» та книгозбірні Славутської міської ТГ.

Шепетівська міська ТГ

1. Романюк З. «Жити попри все» // Шепетівський вісник. – 2025. – 4 черв. – С. 6 : фот. кольор.

Презентація книги «Жити попри усе: розповіді жінок про війну, 2014 та 2022» у КЗ «Публічна бібліотека Шепетівської міської ради».

2. Канікули з бібліотекою: творчо, корисно і смачно // Шепетівський вісник. – 2025. – 16 лип. – С. 7 : фот. кольор.

Зустрічі з дітьми на природі, проведені працівниками бібліотеки-філії № 1 КЗ «Публічна бібліотека Шепетівської міської ради».

3. Шклярук А. Серед дітей вибирали лідера читання // Шепетівський вісник. – 2025. – 13 серп. – С. 12 : фот. кольор.

Автор – завідувачка Шепетівської бібліотеки-філії № 1.

4. Гончарук Л. Цифровізація як виклик і можливість: у Шепетівці експерти й громада шукали рішення разом // День за днем. – 2025. – 10 верес. – С. 1-2 : фот. кольор.

Захід у КЗ «Публічна бібліотека Шепетівської міської ради».

Ямпільська селищна ТГ

1. Зустріч з родинами захисників // Життя і слово. – 2025. – 24 січ. – С. 1 : фот.

Захід у Ямпільській селищній раді за участю фахівців КЗ «Ямпільська публічна бібліотека Ямпільської селищної ради».

2. Долинська Є. «Ямпільські зорі» засяли на міжнародній сцені // Життя і слово. – 2025. – 7 бер. – С. 4 : фот.

Серед його учасників – фахівці КЗ «Ямпільська публічна бібліотека Ямпільської селищної ради».

Іменний покажчик

А

Адамський В. 6
Антоненко О. 26
Антонович О. 27
Антонюк О. 16
Антосина М. В. 28
Атаманюк А. 49

Б

Баворовська О. 4
Базаєв В. 21
Байталюк В. 13
Бахтов А. 7, 12
Бачинська О. 32
Безушко-Граб Т. 47, 49
Берлоус Ю. 4
Бернадін А. 11
Біла С. 16, 17
Білий І. 15
Блаута А. 8
Бондар І. М. 11
Бондарчук С. 32
Бондарчук Т. 32
Буй І. 26
Булаєнко В. 28-31
Бутельська Н. 24
Бучуляк К. 46
Бялковська В. 22, 55

В

Варгатий О. 26, 27
Вітвіцька О. 20
Власов В. В. 4
Власюк В. 57
Власюк Л. 54, 55
Войчишен-Лугівський 13

Воробей П. 46

Г

Гайдашук Т. 11, 12, 54
Гальчевський Я. 32
Главацький А. В. 29
Гоба В. В. 31
Голуб М. 10, 11, 13
Гончарук В. 21
Гончарук Л. 27
Горбатюк В. 46
Горбуленко В. 25
Горін В. М. 30
Горовий Р. 35, 45, 56
Горпинюк О. 17
Гославський М. 51, 52
Граб А. 48, 52
Григор'єв В. 26
Григоренко О. 4
Грушкова Л. 22
Гуменюк А. 12, 13, 46-51
Гуменюк Н. 32, 57
Гусаров В. 55
Гуцал А. Ф. 4

Д

Данілкович Н. 44
Дзицюк А. 53
Дзюба Г. Т. 12
Дідич Т. 55
Діль А. 8
Долинська Є. 58
Дочинець М. 56
Душенко С. 12
Дягілева Т. 27

Є

Євдокимова А. 56

Єрменчук Н. 20

Єсюнін С. 8

Ж

Жук Л. І. 50

З

Завальнюк О. 5

Заєць Р. М. 30

Залецька Є. 50

Здибель Ю. 26

Змієвський О. 31

Зубков І. 26

Зубова Н. 23

І

Івасюк О. 29

Івчук Н. 26

Ільчун В. В. 29

К

Каленюк В. 13

Караван М. 56, 57

Кармелюк У. 27

Катрич В. 11

Кислюк С. 44

Кірик-Радомська Л. 46

Клец М. 13, 37

Клименко В. М. 29

Ковалевський Д. О. 28

Коваль А. 26

Коваль М. 47, 50

Ковпак О. 26, 45

Козак І. 45

Козицька Т. 45

Коломея А. 13

Кондратюк О. 29

Копаничук Т. В. 15

Кордонський К. 48

Корній Д. 55

Косік Г. 54, 55

Косюк Г. 31

Котлінська Н. 22, 55

Коцюба П. 48

Кошелюк А. 32

Кравчук В. І. 54

Красицька Л. 57

Кривинчук В. О. 28

Купчак О. 48-51

Кушнерук О. 54, 55

Л

Лакей С. 18

Лапа В. 24, 25

Латун Н. 52

Левчунець О. 56

Лис П. В. 50

Лисенко Л. 22

Лискун Ю. 20, 21

Листопад М. 56

Лисюк С. 41

Литовка Д. Г. 13

Ляховська Н. 49

М

Магера М. Н. 50, 53

Мазій Л. 50, 51

Маковська В. 5

Маковський А. 5

Малинецький О. О. 31

Мальчук В. 13

Мамчур Б. Б. 29

Маркова С. 9

Мартинюк З. 46, 49, 52

Марценюк В. 12-14

Марчук О. 8, 55

Матіос М. 56

Матіяшук Л. 18
Мельник В. О. 15
Мельник М. Т. 50
Мельник О. 17, 19, 20
Мельничук М. 39
Микитюк С. А. 31
Міхайлова Н. 47
Мозгова Г. 21
Мудренко А. 41
Мусієнко М. 27, 28

Н

Нагорна А. 56
Нагорна О. Г. 26, 27
Надвинична Н. 25
Нитченко Д. 22

О

Олексійчук С. М. 30
Олійник В. 33
Олійник І. 29
Олійник Т. 19
Оліщук О. 28
Омелянюк Т. 16
Онищук М. 8
Онофрійчук Н. 26
Особська Л. 53

П

Павлинська Т. 32
Панасюк В. І. 23
Панасюк Л. С. 23
Панчук М. 56
Пасічник А. 22
Перець В. 24
Підгірна Л. 11
Піскун Н. (Наталка Мирна) 49
Побережний М. 13, 31, 46
Погорілець О. Г. 6, 8, 9

Політіка М. 57
Поляк В. В. 30
Попович Н. 25
Прокопчук В. 5
Прокопчук О. 53
Пукас Н. 10

Р

Радецька А. Ю. 5, 6, 10-14
Радушинська О. 16, 41
Радушинський П. 16
Райнчук В. В. 30
Рев'юк О. М. 30
Рига В. 18
Рогульська В. 17
Ролдугін Є. 26, 35
Романюк З. 57
Рудь А. 10
Руса Т. 45
Руцький М. 54

С

Савчук Л. 50
Сайпель Т. 25, 27
Саліпа О. 38, 39
Сапога Л. 45
Саянок Ю. 46
Севернюк Т. 37
Сенчук М. 28
Сербін С. С. 10, 31
Синиця Н. 6, 7
Сиротюк С. 19, 21
Ситнік В. 42
Сідлецька Н. 21-23
Сіра О. 17
Скоропад О. В. 29
Слободян О. 47, 50
Слободянюк Т. 11, 14, 15
Сметана Ю. 51

Соколенко Г. 11, 12
Солуха К. 19-21
Ставірська Л. 17, 18
Старцун П. 8
Статкевич Л. М. 47
Степанишин О. 39
Стеф'юк І. 54, 55
Сторчак П. С. 28
Стрихарчук З. 56
Сусугурова С. 39

Т

Теленько Б. 32
Телячий Ю. 6, 9
Томалія Н. 7
Трачук Є. Ф. 51

Ф

Фаріон І. 26
Федорчук Д. М. 29
Філіппенко З. В. 4, 7-9, 13
Француз О. Й. 51
Фрединський М. 28, 29
Фурман Б. 47
Фурман Н. 28, 30, 31

Х

Хомишена Є. 49

Ц

Церклевич В. 8
Цимбалюк М. 26
Цісельська Л. 24

Ч

Чабан К. 5, 9, 11, 14
Чайка А. 49

Чекерда Г. 12
Черноус В. 15
Чернюк Р. 55
Чиж І. 13
Чмир Т. 14
Чупилка Н. 55

Ш

Шайнога В. 9, 12
Шах Д. 17
Шевченко Т. 22, 32, 46, 47, 57
Шевчук М. 22
Шешуряк А. 20
Шкаврон М. 24, 25
Шклярук А. 57
Шустерук О. 55

Я

Яворська Г. 26
Яковлєва Л. 13, 26
Янушкевич Д. А. 24

Географічний покажчик

Б

Баранівка, село
Ярмолинецької селищної
громади 50
Берездівська сільська
громада 53
Березівка, колишнє село,
яке нині входить у склад
селища Ярмолинці 51
Білогірська селищна
громада 53
Білогір'я 53
Боднарівка, село
Ярмолинецької селищної
громади 47, 50

В

Вихрівка, село Дунаєвецької
міської громади 18
Вінковеччина 49
Вовковинецька селищна
громада 23, 24
Волоське, село
Деражнянської міської
громади 27

Г

Голосків, село
Меджибізької селищної
громади 12
Городок 24, 25
Городоцька міська громада 24
Городоччина 25
Грабина, колишнє село, яке
нині входить у склад
селища Ярмолинці 50

Д

Деражня 26
Деражнянська міська
громада 14, 25
Деражнянщина 27
Дружне, село Красилівської
міської громади 30
Дунаєвецька міська
громада 17
Дунаєвеччина 18, 19
Дяків, село Берездівської
сільської громади 53

З

Залісці, село Дунаєвецької
міської громади 17
Зеленче, село Дунаєвецької
міської громади 18
Зінківці, село Кам'янець-
Подільської міської
громади 21

І

Іванківці, село Дунаєвецької
міської громади 19
Ізяслав 11
Ізяславська міська
громада 54

К

Кадіївка, село
Ярмолинецької селищної
громади 49
Кам'янець-Подільська
міська громада 9
Кам'янець-Подільський
район 17
Квітневе, село Білогірської

селищної громади 53
Косогірка, село
Ярмолинецької селищної
громади 49, 51, 52
Котюржинці, село
Заслучненської сільської
громади 7
Красилів 28-31
Красилівська міська
громада 28
Красилівщина 8
Кульчини, село
Красилівської міської
громади 29
Кульчинки, село
Красилівської міської
громади 28

Л

Летичівська селищна
громада 31, 32
Лисець, село Дунаєвецької
міської громади 19

М

Мала Кужелівка, село
Дунаєвецької міської
громади 17, 18
Малі Мацевичі, село
Старокостянтинівської
міської громади 13
Митинці, село
Красилівської міської
громади 29

Н

Нетішин 54, 55
Нетішинська міська
громада 54

Нижнє, село Деражнянської
міської громади 26
Нове Село, село
Ярмолинецької селищної
громади 7, 49
Новоставці, село
Теофіпольської селищної
громади 44
Новоушицька селищна
громада 21, 23
Новоушиччина 22

О

Окіп, село Білогірської
селищної громади 53
Ординці, село
Теофіпольської селищної
громади 45
Острівчани, село
Кам'янець-Подільської
міської громади 21

П

Пирогівці, село
Хмельницької міської
громади 45
Поділля 8, 20
Полонська міська
громада 56

С

Савинці, село
Ярмолинецької селищної
громади 47
Самчики, село
Старокостянтинівської
міської громади 40
Славутська міська
громада 56, 57

Слобідка-Красилівська, село
Красилівської міської
громади 30
Смотрицька селищна
громада 23
Старокостянтинів 33-41, 43
Старокостянтинівська
міська громада 32, 37, 41
Старокостянтинівщина 35, 39
Староостропільська
сільська рада 10
Старосинявська селищна
громада 43
Староушицька селищна
громада 23
Сушівці, село Білогірської
селищної громади 53
Сьомаки, село
Старосинявської селищної
громади 44

Т

Теофіпольська селищна
громада 44
Томашівка, село
Ярмолинецької селищної
громади 51

У

Улашанівська сільська
громада 56

Х

Хмельницька міська
громада 45
Хмельницька область 8, 9,

15
Хмельницький 10, 11, 14,
45
Хмельницький район 23
Хмельниччина 6, 11, 13, 31,
47

Ч

Чемеровецька селищна
громада 23
Чорнострівська селищна
громада 46

Ш

Шарівка, село
Ярмолинецької селищної
громади 50
Шепетівка 57
Шепетівська міська
громада 57
Шепетівський район 53

Я

Яворівці, село
Красилівської міської
громади 30
Явтухи, село Деражнянської
міської громади 26, 27
Ямпільська селищна
громада 58
Ярмолинецька селищна
громада 46, 51
Ярмолинеччина 5
Ярмолинці 12, 47

Зміст

Передмова.....	3
Хмельницька обласна універсальна наукова бібліотека.....	4
Публікації фахівців бібліотеки в довідкових, красознавчих, методичних виданнях.....	4
Газетні публікації	10
Хмельницька обласна бібліотека для молоді	14
Хмельницька обласна бібліотека для дітей імені Тараса Шевченка	15
КАМ'ЯНЕЦЬ-ПОДІЛЬСЬКИЙ РАЙОН	
Дунаєвецька міська ТГ	17
Кам'янець-Подільська міська ТГ.....	19
Новоушицька селищна ТГ.....	21
Смотрицька селищна ТГ.....	23
Староушицька селищна ТГ.....	23
Чемеровецька селищна ТГ.....	23
ХМЕЛЬНИЦЬКИЙ РАЙОН	
Вовковинецька селищна ТГ.....	23
Городоцька міська ТГ.....	24
Деражнянська міська ТГ	25
Красилівська міська ТГ	28
Летичівська селищна ТГ.....	31
Старокостянтинівська міська ТГ.....	32
Старосинявська селищна ТГ.....	43
Теофіпольська селищна ТГ.....	44
Хмельницька міська ТГ.....	45
Чорноострівська селищна ТГ.....	46
Ярмолинецька селищна ТГ.....	46
ШЕПЕТІВСЬКИЙ РАЙОН	
Берездівська сільська ТГ.....	53
Білогірська селищна ТГ.....	53
Ізяславська міська ТГ	54
Нетішинська міська ТГ.....	54
Полонська міська ТГ.....	56
Славутська міська ТГ.....	56
Улашанівська сільська ТГ	56
Шепетівська міська ТГ.....	57

Ямпільська селищна ТГ	58
Іменний покажчик	59
Географічний покажчик	63

Інформаційне видання

**Бібліотеки Хмельниччини:
публікації 2025**

Бібліографічний покажчик

Комп'ютерне опрацювання, правка:
Дорош В. Ю., Шмаль Т. А.

Відповідальна за випуск:
Чабан К. А.

Електронне видання